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DELOVNO V NOVEM LETU 1981 
Pred letom dni smo zapisa

li, da se bo naša družba razvi
jala na temeljih, katerim bo 

fisaova ustvarjalnost. V tem 
trenutku se moramo vprašati, 
če smo uresničili postavljene 
cilje in če nismo ostali morda 
nekje sredi poti, nedorečeni 
in razočarani. V celoti gle

dano smo lahko zadovoljni, 
kajti v spremenjenih pogojih 
gospodarjenja in zapletenih 
odnosov v svetu smo veliko 
dosegli na vseh toriščih dela 
in življenja. Resnično moč in 
odločenost braniti našo socia
listično stvarnost smo vsemu 
svetu dokazovali v času bole
zni tovariša Tita, pripravlje
nost, da sledimo njegovim 
izročilom pa v najtežjih dneh 
slovesa, ko je ves svet lahko 
občutil toplino naših najiskre-
nejših čustev do človeka, ki 
nas je vodil vse svoje življenje, 
drža vljana sveta, katerega 
edina želja je bila mir med 
narodi in državami, sožitje 
vsega človeštva. Klenost in vez 
med jugoslovanskimi narodi 
in narodnostmi sta posta/i še 
bolj čvrsti, kajti vedeli smo, 
da nas nostalgija ne bo pripe
ljala nikamor in da moramo v 
ustvarjalnosti iskati vzvode za 
nada I je v a n je Tito ve po ti 
samoupravne socialistične 
demokracije. 

In kaj smo uspe/i narediti 
v občini? Verjetno ne vsega, 
kar smo zapisa/i v srednjeroč
ni plan pred petimi leti, 
vendar pa lahko ugotavljamo, 
da smo postori/i skoraj vse, 
kar smo načrtovali. Čeprav 
smo se v zadnjem letu znaš/i 
sredi stabilizacije in v težkih 
pogojih gospodarjenja, smo 
lahko zadovoljni, kajti doseže
ni gospodarski rezultati so 
dajali sredstva tudi za razvoj 
družbenih dejavnoti in izpol
njevanje mnogih sprejetih 
načrtov. K temu moramo 
dodati tudi visoko zavest 
de/ovnih ljudi in občanov, ki 

je bila izpričana v številnih 
samoprispevkih in humano
stih pri pomoči drugim, kate
rih mirno življenje so pretre
sale naravne nesreče. Nove 
delovne organizacije, otroški 
vrtci, šole, trgovine, novi kilo
metri asfaltiranih cest, vodo
vodov, električne napeljave in 
doseženi uspehi na področju 
kmetijstva so odraz samo
upravne zavesti vseh delovnih 
ljudi in občanov in so porok 
za razvoj tudi v prihodnje. 

Kot delavci smo vložili 
velike napore, da bi tekli stro
ji v naših delovnih organiza
cijah in kot občani smo marsi
kaj naredili s prostovoljnim 
delom. Spoznanje, ki smo ga 
dosegli v zaostrenih pogojih 
gospodarjenja, da je naše ži
vljenje odvisno od ustvarje
nega dohodka, da moramo v 
njegove okvire spraviti vse 
naše želje in načrte, pa mora 
ostati edino načelo še večje 
ustvarjalnosti in odgovornosti 
do smotrnega trošenja sred
stev na vseh področjih. Pri 
tem morajo priti v našo zavest 
že tolikokrat izrečene besede 
tovariša Kardelja: „Sreče člo
veku ne more dati niti država, 
niti sistem, niti politična par
tija. Srečo si človek lahko 
ustvari samo sam." V teh 
besedah lahko najdemo tudi 
vse tisto, kar naj bo naša 
skupna novoletna poslanica: 
skrbimo, da bomo kot delavci 
storili vse za nemoteno proiz
vodnjo in ustvarjanje dohodka 
in da bomo znali kot koristni-
ki smotrno trošiti vsak dinar 
za tiste namene, za katere se 
bomo samoupravno dogovo
rili in se delegatsko odloči/i. 

Delovno, uspešno in sreč
no v letu 1981! 
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S seminarja za sekretarje ZK: 

Sekretarji osnovnih organizacij 
ZK so na seminarju 17. decembra 
obravnavali vrsto vprašanj, ki ne
posredno zadevajo delo osnovnih 
organizacij in komunistov ter orga
nov tako v združenem delu, kot v 
krajevnih skupnostih. Dosedanje 
izkušnje kažejo, da je potrebno 
večkrat izmenjati izkušnje o dose
danjem delu in se seznaniti z mno
gimi vprašanji, kjer je potrebna 
akcijska enotnost vseh članov. 

Tokovi našega samoupravnega 
in delegatskega življenja nenehno 
zahtevajo idejne usmeritve vseh 
subjektivnih sil in zavestno delo 
komunistov znotraj samoupravnih 
organov in delegacij na vseh po
dročjih in nivojih. S takšnim smo
trom je bil organiziran tudi semi 
nar, na katerem je komentator 
Drago Košmrlj orisal zunanjepoliti
čne dogodke in njihov vpliv na 
naše družbeno in ekonomsko ži
vljenje. V nadaljevanju so se zvrsti
le razprave: o družbenoekonom
skem položaju v občini in vplivu 
stabilizacijskih ukrepov na gospo
darjenje in potrošnjo, o srednje
ročnem planiranju in nalogah vseh 
dejavnikov na tem področju; o 
splošnem ljudskem odporu in druž

beni samozaščiti ter o nalogah 
komitejev in organiziranosti komu
nistov za delo v izrednih in vojnih 
razmerah; o delegatskem sistemu 
in nalogah komunistov v vseh obli
kah samoupravljanja in dela delega
ci j ; o pomembnosti usmerjenega 
izobraževanja in pripravi vseh 
dejavnikov, da izpeljejo to družbe 
no preobrazbo srednjega šolstva; o 
predlogih sprememb občinskega 
statuta, ki j ih zahtevajo ustavni 
amandmaji ter Titova pobuda o 
kolektivnem vodenju in odgovor
nosti; o poteku idejnopolitičnega 
izobraževanja v osnovnih organiza
cijah in v občini ter o informativni 
propagandni dejavnosti. Na zaklju
čku seminarja je bila podana tudi 
ocena o delu posameznih osnovnih 
organizacij ZK in o izvajanju spre
jetih dogovorov. Sprejet je bil 
sklep, da se o zaključkih seminarja 
pripravijo posebni sklepi o nalogah 
komunistov pri razreševanju vseh 
navedenih vprašanj, da se posredu
jejo vsem osnovnim organizacijam 
in da se objavijo v občinskem gla
silu v mesecu januarju z namenom, 
da bodo z njim seznanjeni vsi 
občani. 

KUŠAR 

KS DOB: 

IZREDNO ŽIVAHNO NA 
VSEH PODROČJIH 

Krajevna skupnost Dob, k i spada med srednje razvite krajevne 
skupnosti v naši občini se iz leta v leto bolj širi in tudi razvija pa 
naj bo to na komunalnem področju ali pa pri uveljavljanju delegat
skih in samoupravnih odnosov. Še bolj je zaživela ob izglasovanju 
samoprispevka, s katerim se je razvoj še bolj pospešil, veliko pa bo 
pridobila tudi z razvojem Krumperka kot turistično rekreacijskega 
centra. Prav v letošnjem letu pa so imeli organi KS in organizacije 
še posebno veliko dela, kaj t i potrebno j e bilo izdelati plan in prav 
srednjeročni plan te KS je bil tudi eden izmed vzrokov, zaradi 
katerih smo se odloči l i za pogovor s predsednikom sveta KS tov. 
Aleksandrom Rihtarjem. 

J 

ostalih naselij pa za asfaltiranje cest. 
Zlasti velika in zahtevna bo investiciju 
v asfaltiranju ceste D o b - C e š e n i k -
Tumše, kajti Samoupravna komunalna 
interesna skupnost nam je v vsem sred
njeročnem obdobju zagotovila le 100 
milijonov sredstev za asfaltiranje. 
Menim, da je sedaj pravi čas, da gradbe
ni odbor za asfaltiranje te ceste začne 
delati s polno paro in se zgleduje po 
rezultatih dela odbora, ki je izpeljal 
asfaltiranje ceste na Trojico. 

Sicer so pa razvojne usmeritve zelo 
realne, pogoj pa še nadalje ostaja predvi
deno sofinanciranje SKIS. Po velikem 
številu usklajevalnih sestankov smo 
dosegli skupne dogovore, razen v zvezi z 
asfaltiranjem cest, kot sem že omenil. 
Ob tem pa bi bilo treba vedeti,da bi bilo 
treba zagotoviti čimboljso povezavo s 
prcskrbovalnim centrom (Domžale), da 
se Dob z novimi gradnjami širi in da je 
predvidena tudi gradnja industrijske coni 
na Žclodniku, vse to pa bo zahtevalo 
d od atno infrastrukturo. 

Prepričan pa sem, da bomo v sodelo
vanju z vsemi občani in delovnimi ljud
mi, SIS, TOZDin drugimiskupnostmi, ki 
so zainteresirane in dolžne sodelovati 
pri delu v KS, plan več ali manj realizi
rali. 

To so bi l i načrt i , kaj pa je bilo v 
vaši KS storjeno v letošnjem letu? 

Precej. Asfaltirali sm cesto od Drol-
ka do Žage izključn s sredstvi iz 
samoprispevka, kajtizaradi asfaltiranja 
ceste na Trojico, kjer je bila s precej 
finančnimi sredstvi soudeležena tudi 
SKIS, nam le-ta v letih 1979 in 1980 ni 
mogla zagotoviti dodatnih sredstev za 
asfaltiranje cest, čeprav po našem 
mnenju ta cesta, ni le krajevnega po
mena temveč občinskega, saj med dru
gim povezuje tudi Dob s Krtino in osta-
limi vasmi. Investicija sama je znašala 
169 milijonov. Ob letošnjem občinskem 
prazniku pa je bila tudiotvoritev ceste na 
Trojico, ki ni pomembna le, ker je pri
bližala te male vasi centru, ampak se je 
tu še enkrat kot že tolikokrat doslej 
pokazala velika solidarnost vseh obča
nov naše občine. 

Dopolnili smo javno razsvetljavo 
(Proti Količevu in Češeniku), naročenih 
pa je vrsta idejnih projektov tako za 
ureditev pokopališča in izgradnjo 
mrliške vežice kot tudi ureditev avto
busne postaje, nadaljevala so se dela pri 
regulaciji Rače, redna vzdrževalna dela 
na cestah, urejanje aktualnih problemov 
in seveda ne nazadnje tudi krepitev kra
jevnega samoupravnega in delegatskega 
sistema. Poskušali pa smo tudi čim več 
ljudi pritegniti k različnim akcijam. 

Ko ste že omenili regulacijo 
Rače, kakšno je stanje? 

Dela lepo napredujejo in marsikaj se 
bo izboljšalo. Ugotavljamo, da bodo z 
regulacijo Rače, Rovšce in Radomlje 
okoliški kraji mnogo pridobili, saj bo ob 
tem pridobljenih tudi precej rodovitnih 
zemljišč, kajti vzporedno z regulacijo 
poteka in bo potekala tudi melioracija. 
Ne razumemo, zakaj so prav pred zimo 
podrli most čez Račo, načrtovano je 
namreč bilo,da bo novi most pred zimo 
že postavljen, sedaj pa vse tako kaže, da 
bo to dokončno urejeno šele prihodnje 
leto. Ko bo regulacija zaključena, bi se 

Kakšna so bila izhodišča za izdela
vo plana? 

V prvi vrsti smo v plan od 1981 do 
1985 uvrstili tiste naloge, ki so zaradi 
objektivnih in drugačnih težav (največ
krat so bile te finančne narave) izpadle 
iz dosedanjih planov, za izhodišča pa 
so nam služili naslednji cilji: 

- skladen razvoj; krajevne skupnosti 
v okviru občine, 

- skladerazvoj naselij v okviru KS, 
- usklajene potrebe z možnostmi, 
- sodelovanje s krajevnimi skupno

stmi, združenim delom, samoupravnimi 
interesnimi skupnostmi. 

Katerim investicijam ste name
nil i posebno pozornost? 

Zaradi izglasovanega samoprispevka 
bomo največ pozornosti posvetili 
komunalnim objektom oz. njihovi grad
nji. Tu je asfaltiranje cest in ureditev 
avtobusne postaje, pa postavitev mrliške 
vežice in dokončna ureditev pokopa
lišča. V naslednjih letih bo »tekla tudi 
dokončna regulacija Rače in melioracija 

dalo marsikaj storiti pri ureditvi okoli
ce. 

Na sejah sveta in skupščine ste 
v zadnjem času veliko govoril i o 
centralnem odlagališču? 

Da, res je, večkrat smo razpravljali o 
njem, saj bo na območju naše krajevne 
skupnosti in sicer na Močilniku. Sprva so 
bila mnenja različna, ko pa smo si ogle
dali in proučili celoten projekt, smo š> 
strinjali, da se centralno odlagališče v 
naši KS uredi. Upamo, da bo predlaga
telj projekta upošteval vse zavarovalne 
ukrepe in poskrbeltudi za primero uredi
tev prometa, kajti vožnja skozi Dob bo 
pomenila večjo obremenitev lokalnih 
cest s tem tudi njihovo hitrejše poško
dovanje, povečan promet pa bo zahte
val tudi zagotovitev večje varnosti v 
prometu. 

Kakšno je stanje z novo trgovi
no v poslovno stanovanjski zgradbi 
v središču Doba? 

Marsikaj se je že premaknilo, zaklju
čeno pa bo, tako je videti, v prihodnjem 
letu. Stanovalci so že vseljeni, kmalu pa 
bomo s pomočjo Ljubljanske banke in 
sredstev iz proračuna, ki so namenjena 
za pospeševanje prehrane, dobili novo 
trgovino TP NAPRI,DIK. To naj bi se 
zgodilo do 1. marca. Po zagotovilih 
TOZD PTT pa bo v najkrajšem času 
odprta tudi nova pošta. Ob tem naj 
omenim, da so letos v naši KS dobili 
tudi 1 3 novih telefonskih priključkov in 
javno govorilnico. 

Kaj pa ostale dejavnosti? 
Veliko smo razpravljali o zazidalnih 

načrtih in prostorskem planu in ugoto
vili smo, da pri novih gradnjah v vzhod-
nemdelu.Dobani urejena infrastruktura, 
prav tako pa še niso dokončno urejena 
lastninska razmerja, medtem ko je zelo 
velik pritisk za zidavo. Precej pozorno
sti je bilo posvečene področju SLO in 
DS, zanemarili pa nism^ niti samo
upravnih skupnosti pri Sp Domžale, 
medtem ko med delegati' za SIS ni 
čutiti pravega interesa. Delo delegacij in 
delegatov je obravnavala tudi KK 
SZDL, poleg katereilelajo šoO\) ZK, OO 
ZSMSin krajevna organizacija JZB. Svet 
in skupščina se sestajata redntj, ostali 
odbori in komisije pa po potrebi, po
skrbeli pa smo tudi za izobraževanje 
delegatov, V i so obiskovali šolo samo
upravljan ja v Domžalah. Od dru*icv in 
družbenin organizacij so bili najbolj 
aktivni gasilci, ki so praznovali 90-letni-
co, dela pa tudi kulturno društvo, ki je 
uprizorilo dve veseloigri, mešani zbor pa 
je pripravil samostojen koncert. TVD 
Partizan skrbi za športno udejstvovanjc 
mladih in starejših ter za rekreacijo vseli 
občanov in delovnih ljudi, precej aktivna 
pa je tudi organizacija Rdečega križa. 

Morda se kaj za konec? 
Zelo nam je všeč, da se na Krumpcr-

ku razvija turistično rekreacijski center, 
saj b<> tako KS postala privlačnejša ne 
le za svoje prebivalce, temveč predvsem 
za turiste. Jahalni klub z jahalno šolo, 
ribniki, urejene sprehajalne poti, mu
zeji, jama ingozdoviter veliko svežega 
zraka, to so dejstva, katera je treba 
upoštevati in na njihovi osnovi zgraditi 
privlačen turistično rekreacijski center. 

Vera Vojska 

območja ob njej. V skladu s plani SIS 
za otroško varstvo bomo gradili objekt 
otroškega varstva, katerega že zelo 
težko pričakujemo. Radi bi uredili tudi 
šolsko igrišče, manjkujo nam prostori za 
krajevno skupnost, marsikaj bo treba 
urediti tudi še v zvezi z električnim 
omrežjem in javno razsvetljavo. Ker je 
prioriteta zdrava pitna voda, bomo 
skušali v naslednjem obdobju skupaj s 
krajevno skupnostjo Krtina urediti oz. 
rekonstruirati vodovod v naseljih Brezo
vica, Laze, Žeje. Naj ob tem omenim, 

da toni naše prvo sodelovanje, saj imamo 
prav v sodelovanju s to KS postavljene 
že trdne temelje iz časov izgradnje oz. 
asfaltiranja ceste na Brezovico in Tro
jico. 

So plani usklajeni in finančno 
pokrit i? 

So in niso, kajti treba je vedeti, da se 
bo v letu 1982 iztekel samoprispevek, 
ki ga bo potrebno nadaljevati. Zc sedaj 
razmišljamo, da bi tedaj občani Doba 
zbirali sredstva za kanalizaciio, občani 

Oglejte si, dragi Domžalčani predmete, ki so j ih domžalski občani 
začasno odtuj i l i trgovini za uporabo v svoje lastne namene. Pred
meti na sliki so medtem že prišli na svoje staro mesto preko milice. 
Občane obveščamo, da se j ih da povsem normalno kupit i po regu
larni poti . 



O DELU OSNOVNE 
ORGANIZACIJE ZVEZE 

SINDIKATOV DELAVCEV, 
ZAPOSLENIH PRI ZASEBNIH 

DELODAJALCIH 

Osnovna organizacija ZSS delavcev, zaposlenih pri zasebnih 
delodajalcih v občini Domžale sodi med aktivnejše v Sloveniji, 
a doslej o njej še nismo pisali. Zato smo bili kar presenečeni, 
ker nam je njen predsednik Vili Majhenič povedal o njej nekaj 
več. Vili je njen predsednik že šest let in letos marca se mu je 
iztek/a že druga mandatna doba. Kot pravi, pa ne morejo najti 
drugega in tako še naprej rad ali nerad opravlja to funkcijo,ki mu 
jemlje kar precej časa. Majhnenič je poleg tega še član delega
cije Zbora združenega dela v občini in republiki. 

Teh nekaj besed smo prepisali iz OBRTNIKA, v katerem je 
bil pred kratkim objavljen razgovor z enim izmed letošnjih 
dobitnikov srebrnega znaka tov. Vil i jem Majhen i čem, katere
mu smo tudi mi zastavili nekaj vprašanj: 

Najprej povejte nekaj o organi
ziranosti? 

Čez 1000 nas je, vendar bi nas 
bilo lahko dvakrat več, kajti naša 
0 0 ZSS vključuje tretjino vseh 
delavcev, zaposlenih pri zasebnih 
delodajalcih. Imamo izvršni odbor 
in velike težave pri sklicevanju vsa
koletnega občnega zbora, kajti naši 
člani sc le neradi odzovejo na naša 
vabila. Na teh občnih zborih spre
jemamo programe dela in se pogo
varjamo o aktualnih problemih, 
ustanavljamo pa tudi redne in 
občasne komisije ter vsako leto 
pregledamo izpolnjevanje začrta
nih nalog. Taki programi zajemajo 
različna področja od raznih aktiv
nosti v samoupravnem in delegat
skem živ l jenju, izobraževanju, 
športu in rekreaciji, do skrbi za 
člane in reševanje njihovih proble
mov. Posebno pozornost smo po
svetili reševanju njihovih stanovanj
skih problemov. Sicer pa se pove
zujemo z občinskim sindikalnim 
svetom, imamo pa težave, ker so 
člani 10 razdrobljeni po celi 
občini. Akt ivno pa smo se vkl juči l i 
v delo delegacije za zbor združe
nega dela občinske skupščine in 
delegacije za zbor združenega dela 
republiške skupščine. 

Kateri so problemi organizira
nosti? Kot sem že povedal, smo 
v naše vrste pridobit i le tretjino 
delavcev, precejšnje težave pa 
imamo zaradi prostora in nezaintere
siranosti naših članov. Skušali sinusi 
pridobit i lasten prostor, vendar 
nam to doslej kl jub številnim priza-
devanjem ni uspelo. Nujno bi po- : 
trebovali redno zaposlenega delav- i 
ca, k i bi vodil evidenco članov in j 
drugo dokumentacijo, kajti mislitc| 
si, kako je videti, če moraš sam 
napisati več kot 1000 vabil, nale
pit i 1000 znamk i td. Poskušali smo 
vabiti delavce preko obrtnikov, 
vendar sc to ni obneslo, ker 
potem sploh niso bil i obveščeni. 

Sicer pa so delavci seznanjeni s 
pravicami, k i j ih pridobijo, ko 
postanejo člani sindikata, pa j ih ni. 
Sklicujemo sestanke v večernem 

času, organiziramo srečanja, stro-
kovtre ekskurzije in drugo, pa j ih 
ni. Skušamo j ih kar č im več vključ
i t i v razne oblike izobraževanja, pa 
j ih ne zanima, ker je večina zainte
resirana le za materialne dobrine. 

Kakšno je delo Sklada za dopol
nilno izobraževanje in kakšni so 
njegovi uspehi? 

Upali smo, da bomo problem 
izobraževanja uredili z ustanovi
tvijo tega sklada, pa je bilo bolj 
malo zanimanja tako s strani delav
cev kot obrtnikov, k i j i h izobrazba 
zaposlenih delavcev skoraj ne 
zanima. Možnosti izobraževanja pa 
so ogromne in delavci bi se morali 
skupaj s svojimi delodajalci še kako 
zavedati, kako pomembno je 
znanje. Štirje delavci so sicer obi
skovali večerno šolo za odrasle, 
nekaj sc j ih šola na poklicnih in 
srednjih šolah, ker si žele pridobi l i 
kvalifikacijo, nekaj pa se j i h je 
udeležilo različnih tečajev; drugih 
uspehov pa skoraj ni. Pričakujemo 
večjo vlogo obrtnega /druženja in 
pa obrtnikov samih, k i bi morali 
malce bolj vzpodbujati delavce za 
izobraževanje. 

K O L E K T I V N A POGODBA? 
Pred nami je nova kolektivna 

pogodba, k i sicer izboljšuje položaj 
delavca zaposlenega pri zasebnikih, 
mu pa v celoti še ne priznava vseh 
pravic kot delavcu v združenem 
delu. Sami smo posredovali predla
gatelju tudi nekaj pripomb, k i j ih 
je pripravila naša komisija. V zvezi 
s tem smo govorili tudi o vprašanju 
soudeležbe delavcev, zaposlenih pri 
zasebnikih pri delitvi čistega do
hodka, reševati skušamo problem 
tople prehrane, k i je slabo urejena. 
Skrbi nas tudi odnos med obrtniki 
in delavci, zaposlenimi pri nj ih, k i 
navadno temelji izkl jučno na mate
rialni bazi, človeške topline in po
vezave pa skoraj ni . 

Veliko pozornosti ste posvetili 
reševanju stanovanjskih proble
mov. 

To vprašanje rešujemo že precej 
časa. Sprva smo bi l i zadovoljni, 
ker nam je uspelo, da gre vsaj del 

sredstev, zbranih v ta namen, nepo-
srednodelavcem, katerih je sedaj pa 
si prizadevamo, da bi t i delavci v 
celoti upravljali z denarjem, k i je 
namenjen za urejanje njihovih sta
novanjskih problemov in s katerim 
sedaj upravlja stanovanjska skup
nost. Žal sedanja zakonodaja dovo
ljuje razpis le za polovico zbranih 
sredstev. 

Naj povem še nekatere konkret
ne podatke o dodeljevanju kredi
tov. V letu 1976 je bilo 23 prosil
cem dodeljenih 900.000 din. leto 
kasneje pa 25 prosilcem 1.300.000 
din. V letu 1978 se je vsota pove
čala, kajti 23 prosilcem je bilo 
dodeljenih 1.500.000 din. Lani pa 
si je kar 37 delavcev razdelilo 
2.902.000 dinarjev kredita. Dva
najst delavcev je dobilo solidarno
stna stanovanja. V letošnjem letu 
je prošnje oddalo 36 delavcev, 
lahko pa bomo razdelili 2.915.000 
dinarjev kredita. Pri ogledni komi
siji za razdelitev posojil smo sode
lovali tudi člani izvršnega odbora. 
IO OOS tudi skrbno spremlja spre
minjanje in dopolnjevanje zakono
daje na tem področju in se skuša 
kar v največji meri povezovati s 
samoupravno stanovanjsko skup
nostjo. 

BI MORDA OMENILI ŠE 
KAKŠNO AKCUO? 

Organizirali smo več strokovnih 
ekskurzij, vendar tudi zanje ni bi lo 
večjega navdušenja, organizirali 
smo rekreacijo, pa kegljanje, 
vendar tudi tu nismo naleteli na 
prevelik odmev. Vkl jučujemo se v 
r a z l i č n a športna tekmovanja, 
omenim pa naj tudi prireditev, 
katero smo pripravili ob novem 
letu za otroke delavcev, zaposlenih 
v zasebnem sektorju. 

IN TI KOT PREDSEDNIK? 
To funkcijo opravljam že 6 let 

in vedeti je, da jo bom še nekaj časa 
saj kl jub različnim prizadevanjem 
ne dobimo primernega naslednika. 
Lahko rečem, da je zarad- velike 
razdrobljenosti (delavci so zaposle
ni širom občine, imajo različen 
delovni čas, različne interese, 
sezonsko delo) in nezainteresira
nosti nekaterih moje delo precej 
težko in mi vzame kar precej časa, 
kajt i funkcija, k i j o opravljam, je 
združena še z vrsto drugih sestan
kov. Prizadevam si, da bi naša OO 
ZSS kar najbolje delala, hkrat i pa 
vem, da je prav od mojega del v 
veliki meri odvisno delo OO ZSS. 

Kl jub vsemu pa sem prepričan, 
da bo naša OO ZSS v bodoče še 
uspešnejša. 

Že dalj časa potekajo družbena 
prizadevanja za ustreznejše in 
t rdne jše povezovanje delovnih 
organizacij kemične panoge v ljub
ljanski regiji. Vsa prizadevanja pa 
so dobila konkretnejše obeležje 
prav v tem obdobju, ko so se po
goji poslovanja v vseh sredinah in 
zlasti v kemični industriji izredno 
zaostrili in ekonomska nuja terja 
uresničitev procesa združevanja 
dela in sredstev, na osnovi katerega 
bo možno zagotoviti skladnejši 
hitrejši razvoj na podlagi skupnega 
in enotnega plana, možno bo učin
kovitejše reševanje problemov pri 
zagotavljanju surovin, zagotavlja
nju delitve dela in odpravljanju 
prekrivanja proizvodnih progra
mov, zagotavljanju enotnejšega in 
učinkovitejšega nastopa na doma
čem in tujem tržišču in v zvezi s 
t e m 'uveljavljanje učinkovitejše 
finančno devizne polit ike, zagotav
ljanju optimalnejšega izkoriščanja 
znanja ter zagotavljanje racional
nejšega in učinkovitejšega sistema 
dela na vseh ostalih področjih. 

Da bi uresničili te cilje, bodo 
delavci delovnih organizacij: Arbo 
Ljubljana, Belinka Ljubljana, Color 
Medvode, Donit Medvode, Helios 
Domžale, Ilirija Vedrog Ljubljana, 
Jub Dol pri Ljubljani, Yugocril 
Ljubljana, Melamin Kočevje, Poli-
kem trgovina Ljubljana, ,<Teol Lju
bljana združili svoje deloin sredstva 
v SOZD - Kemija. 

Nastanek novega SOZD-a, ki bo 
imel ob /konstituiranju okoli 900 
starih milijard celotnega prihodka, 
cca 50 milijard akumulacije in 
6500 zaposlenih, bo brez dvoma 
predstavljal mejnik v razvoju slo
venske kemične industrije. 

Tega se zelo dobro zavedajo 
delavci Heliosa, zat so se odgovor
no in učinkovito loti l i vseh priprav 
na združevanje v SOZD—Kemija. V 
Heliosu je bil takoj na samem za
četku akcije imenovan odbor, ki 
vseskozi: usmerja in vodi celotno 
aktivnost za združevanje ter zago
tavlja poglobljeno, široko in demo
kratično javno razpravo o temelj
nih dokumentih. Plod vseh teh 
prizadevanj se je zlasti odrazil v 
uspešnem zaključku prve faze pri
prav na združevanje, saj je bilo 
poleg široke informiranosti vseh 
delavcev o smotrih i cilj ih združe
vanja, oblikovanih veliko število 
tehtnih pripomb na osnutek samo
upravnega sporazuma o združitvi v 
SOZD — Kemija. Vse pripombe 
in dopolnitve so bile v Heliosu spre
jete z namenom, da se obogati vse
bina temeljnega akta o združitvi, 
ter da- se postavijo dovolj čvrsti in 
jasni temelji na osnovi katerih bo 
možno dograjevati in utrjevati vse 
funkcije SOZD-a skozi daljše ča
sovno obdobje, zavedajoč se, da ni-
možno takoj na samem začetku do 
potankosti rešiti vsa vprašanja in 
dileme. 

Delavci Heliosa so odločni v 
tem, da tudi drugo in zaključno 
fazo priprav na združevanje v 
SOZD izvedejo z vso odgovorno
stjo in da se na referendumu, ki bo 
9. januarja 1981 opredelijo za 
jasnejšo, trdnejšo in lepšo prihod
nost. 

Marjan Bolhar 



VEDNO A K T I V N I IN SREDI DOGAJANJ: 

ODGOVORNE NALOGE 
BORCEV 

Na razširjeni sej i Občinskega odbora ZZB NOV Domžale 26. novembra 
1980, kateri so poleg članov odbora prisostvovali tudi predsedniki in 
tajniki krajevnih organizacj ZB NOV in W I ter predstavniki družbeno
pol i t ičnih organizacij v obč in i , je tekla razprava o: 
— družbenoekonomski situaciji v SFRJ,Sloveniji in obč in i ; 
— mednarodni vojnopol i t ični problematiki, o vprašanjih varnostne pro

blematike v državi, republiki in občin i . 
Po uvodnih razlaganjih k navedenim temam so se v razpravi oblikovali 

naslednji 

SKLEPI I STALIŠČA 

1. Stabilizacija, ki smo jozačeli izvajati na vseh področjihgospodarskega 
in družbenega razvoja, je že pokazala nekatere vidne rezultate, k i se odra
žajo na področju zunanjetrgovinske menjave, v zmanjševanju nepotrebnih 
investicij in v krepitvi delovne discipline, večje odgovornosti do dela in 
samoupravnih in delegatskih odločitev. 

2. Gospodarsko stanje v domžalskem gospodarstvu je v letu 1980 
doseglo, kl jub nekaterim težavam glede repromateriala, dobre rezultate. 
Posebej je potrebno podčrtat i zunanjetrgovinsko menjavo, kjer so rezul
tati zelo ugodni in tudi delovno uspešnost ter zmanjševanje potrošnje na 
vseh področj ih, kar se kaže v sredstvih, k i j i h ima gospodarstvo na razpo
lago za nemoteno proizvodnjo. 

3. Doseženo gospodarskostanjemoramoobdržati na doseženem nivoju, 
kar pa bo zahtevalo smotrno načrtovanje v prihodnjem letu in tudi sred
njeročnem obdobju 1981 — 1985, kajt i v nasprotnem primeru bi se lahko 
znašli v dokaj težki gospodarski situaciji. 

4. Pri izdelavi planskih dokumentov moramo stremeti za tem, da 
bomo planirali na osnovi materialne zmogljivosti, da ne bomo sprejemali 
plane „žel ja" , ampak v njih zapisali t isto, kar je najnujnejše in bo zadosto
valo, da se pokrijejopotrebe na tistih področjih, k i bodo zagotavljala skrb 
za človeka in njegov življenjski standard. 

5. Naloge članov ZB NOV v vseh sredinah so v tem, da morajo s svojo 
prisotnostjo pomagati pri realnem planiranju in vplivati, da bodo sprejeti 
plani tudi materialno uresničljivi. 

6. Posebno pozornost bomo morali posvetiti zaposlovanju in osebnim 
dohodkom v vseh sredinah ter si prizadevati, da bodo pogoji za življenje 
vseh občanov v odvisnosti od ustvarjenega dohodka. 

7. Na področju kmetijstva bo potrebno posvetiti še večjo skrb vsem 
oblikam pridobivanja hrane in tudi nadaljnjemu razvoju kmetijstva v hri
bovit ih predelih občine. To bo pomenilo večje dosežke na tem področju 
in tudi nadaljnji razvoj organizirane proizvodnje ter boljše življenjske 
pogoje prebivalstva na tem področju. 

8. Tudi na področju kmetijstva moramo doseči, da bodo vse subjektiv
ne sile skupaj z organizacijo ZB NOV, pomagale pri planiranju v krajev
nih skupnostih, saj bodo s tem istočasno reševani življenjski problemi 
tudi kmečkega prebivalstva in njihov življcnski standard. 

9. Ker je mednarodna vojaško polit ična situacija dokaj zapletena, je 
potrebno, da se člani ZB stalno seznanjajo s to situacijo, razpravljajo o 
teh pojavih in j i h pravilno razlagajo v svojih sredinah. 

10. Posebno skrb je potrebno posvetiti stališčem, k i j i h zastopa naša 
država v okviru neuvrščenih držav, kar pomeni dosledo zagovarjanje 
medsebojnegasporazumevanjainodklanjanja vojne kot sredstva za razreše
vanje medsebojnih nesoglasij med posameznimi državami. 

11. Borci so še posebej poklicani, da sodelujejo v komitej ih za splošni 
ljudski odpor in družbeno samozaščito, saj bodo v teh komitej ih 
lahko veliko doprinesli k realnim načrtom, k i se oblikujejo v vseh sredi

nah. 
12. Glede na to, da številni emigrantski krogi skušajo prikazovati ne

resnično stanje v naši državi in izkrivljajo resnico o našem samoupravnem 
socialističnem razvoju, bo naloga borcev usmerjena v to, da bodo vedno 
prenašali resnico o našem boju in revoluciji na mlajše rodove in s tem 
odklanjali vse tiste govorice, k i bi lahko imele negativne posledice v posa
meznih kategorijah predvsem mlajših občanov. 

13. Posebno pozornost bodo organizacije ZB posvečale negativnim 
pojavom k i se kažejo na območju občine pri raznih prekrških, razmerah 
na področju javnega reda in miru ter pri prometni problematiki. V ta 
namen se bodo povezovale z vsemi dejavniki na področju družbene samo
zaščite in poskrbele, da se bo varnostna kultura delovnih l judi in občanov 
neprestano krepila. 

14. Krajevne organzacije ZB NOV se bodovkliučevale v tisto prizade
vanje, da bodo v srednjeročnem programu prišledo izraza vse prioritete ki 
so bile že nakazane v dosedanjih razpravah. To so področja otroškega 
varstva, vzgoje in izobraževanja, zdravstva in socialnega varstva, kar 
pomeni skrb za človeka v vsem njegovem življenju. 

15. Krajevne organizacije ZB NOV se bodo vključevale v tista prizade
vanja skrbi za človeka, k i izhajajo iz ugotovitev o socialnem stanju svojih 
članov in v ta namen podpirale takšno pol i t iko, k i bo zagotavljala social
no varnost borcev v občini. 

16. Vsi organi pri Občinskem odboru ZZB NOV in pri krajevnih orga
nizacijah bodo krepil i delegatski sistem v celoti, posebno pozornost pa 
bodo posvetili t istim samoupravnim interesnim skupnostim, kjer se bo 
odločalo o pogojih življenjskega standarda starejših l judi , med katerimi se 
nahajajo tudi številni borci. 

T i sklepi in stališča naj bodo osnova za aktivno vključevanje krajevnih 
organizacij ZB NOV v družbena prizadevanja, da se bodo dosledno izva
jala sprejeta stališča nadaljnjega družbenoekonomskega razvoja, skrbi za 
človeka in za odklanjanje vseh tistih negativnih pojavov, k i bi lahko vpli
vali na počutje delovnih l judi in občanov, s čimer bo omogočena stalna 
prisotnost za prizadevanja na stabilizacijskem planu, za katerega smo se 
odloči l i z namenom, da vztrajamo na začrtani pot i nadaljnjega socialisti
čnega življenja naše celotne družbe. 

NA VRHPOLJU NA DAN 
REPUBLIKE 

Osrednja svečanost ob dnevu republike v našem kraju je bila v gasil
skem domu na Vrhpol ju 29. novembra ob 15. ur i . 

Slavnostni govornik pa je bila Marija I V K O V I Č , predsednica občinske 
konf. SZDL Domžale. V svojem govoru je poudarila pomen praznovanja 
rojstva nove Jugoslavije 29. novembra 1943. leta v majhnem bosanskem 
mestecu Jajcu. V nadaljevanju govora je omenila zadnje dogodke na Polj
skem in vojno med Iranom in I rakom, ter nenehni boj za stabilizacijo, za 
uresničitev novih družbenopolit ičnih in ekonomskih odnosov, za boljše 
gospodarjenje v organizacijah združenega dela, kar vse vodi k boljšemu in 
srečnejšemu življenju našega delovnega človeka. 

Dobitniki priznanj OF z 

Po pozdravu predsednika Krajevne 
konference SZDL Vrhpolje-Zalog, je 
Anton CERAR v svojem govoru še 
posebej podčrtal prehojemo pot in 
uspešnost delovanja Krajevne skupnosti 
kot pomemben delez k uresničevanju 
razvojnih poti širše družbenopolitične 
skupnosti. Prizadevnim krajanom so 
bila nato vročena krajevna priznanja ter 
bronasti znaki Osvobodilne fronte. 
Lako je priznanje prejelo 1 3 posamezni
kov. 

V kulturnem programu pa so sode
lovali pevski zbor KUD ,,Tinc KOS" iz 

bronastim znakom 
Moravč pod vodstvom Mira CAPUDRA, 
šolarji iz podružnične šole Vrhpolje in 
mladinci Krajevne skupnosti Vrhpolje 
Zalog pod vodstvom učiteljice Panike 
PACNIK. 

Celotno prireditev je oviralo slabo 
vreme, kar pa kljub vsemu ni pokvarilo 
vzdušja, saj so se organizatorji dobro 
pripravili, da je svečanost bila dobro 
izvedena. 

Krajani so bili s prireditvijo zelo 
zadovoljni in se zahvaljujejo pevcem iz 
Moravč in ostalim nastopajočim. 

J. Novak 

r 

OBČINSKI ODBOR ZZB NOV D O M Ž A L E IN DRUŽBENOPOLI
T IČNE ORGANIZACIJE RADOMLJE 

v a b i j o 

borce, aktiviste, svojce, mladino, delovne l judi in občane na 

SPOMINSKO SVEČANOST 
padlim na Rudniku pri Radomljah, k i bo v sredo, 7. januarja 1981, 
ob 15. uri pri spomeniku. 

Vabljeni! 



MOJE RAZMIŠLJANJE: 

PRED NOVIM LETOM 
..Marsikatere politične manifestacije in podobne akcije, na 

katerih ponavljamo tisto, kar smo že nič kolikokrat povedali, bi 
lahko zamenjale konkretne akcije in prizadevanja, iz katerih bi 
nastalo večje družbeno bogastvo, večji dohodek. . . Potrebujemo 
akcije, socializem v dejanju, ne samo zadovoljstvo in udobnost. Ta 
prihodnost pa je odvisna predvsem od nas samih." 

Izposodil sem si besede tov. Dolanca,za katerelahko z gotovo
stjo trdimo, da smo jih v letošnjem letu še kako uspešno uresniče
vali v naši občini. Vsi od cicibana, ki je pred nekaj tedni postal 
pionir, do pionirjev v osnovni šoli in mladinca v vseh sredinah, pa 
seveda vseh delavcev, najsi bo v neposredni proizvodnji ali kje 
drugje, vsi smo si prizadevali, da bi v letu težkih preizkušenj, v letu 
smrti našega dragega tovariša Tita, ki ostaja z nami in v nas, po 
svojih močeh prispevali k stabilizaciji, k dvigu dohodka, pa izena
čevanju zunanje trgovinske bilance, dvigu življenjskega standarda, 
nadaljnjemu razvoju družbenih dejavnosti, uspešnemu delovanju 
družbenopolitičnih organizacij in nadaljnji krepitvi delegatskega 
sistema. Nekateri so bili še zlasti uspešni, zato smo jim čestitali ob 
priznanjih. 

Prav dnevi pred novim letom pa so tudi priložnost, da si še 
enkrat ogledamo uspehe, ki smo jih v letošnjem letu dosegli. Rezul
tati devetmesečnega gospodarjenja kažejo, da se je povečal doho
dek, da smo storili velik korak v pokrivanju uvoza z izvozom, 
veliko pa pove tudi podatek, da nobena delovna organizacija v naši 
občini ni poslovala z izgubo. Podatki so zelo optimistični, čeprav 
ob njih še vedno opozarjamo, da botreba počakati na konec leta in 
prav je tako. 

Uresničene so bile velike investicije tako v gospodarstvu kot na 
področju družbenih dejavnosti, izmed katerih naj zlasti omenim 
novo šolo Venclja Perka, ki ne omogoča le boljšega pouka delu 
domžalskih osnovnošolcev, ampak pomeni tudi pridobitev dodat
nih prostorov za bodoče usmerjeno izobraževanje, kateremu smo v 
letošnjem letu prav tako posvetili veliko pozornost in se trudili, da 
bi bilo resnično odraz potreb našega združenega dela. Veliko je 
število kulturnih in športnih prireditev pa akcij vseh družbenopoli
tičnih organizacij, ki so potekale vse z istim ciljem, delovnemu 
človeku in občanu omogočiti čim lepše preživljanje prostega časa. 

Veliko jO bilo storjenega tudi na področju krajevnih skupnosti, 
kjer smo uresničili veliko potreb občanov prav s pomočjo različnih 
samoprispevkov, s katerimi delovni ljudje in občani izpričujejo tudi 
pripadnost socialističnemu sistemu. Omeniti velja pa tudi pospešen 
razvoj krajevne samouprave in ne nazadnje tudi veliko ; prosto
voljnega dela, ki so ga opravili občani in s tem veliko prispevali k 
lepši urejenosti prostora, v katerem preživljajo svoj prosti čas. 

Precej časa in veliko sestankov, srečanj in posvetovaj je bilo 
namenjeno planiranju, kajti pred nami je novo srednjeročno 
obdobje, v katerega stopamo pripravljeni in stabilizacijsko usmerje
ni. Sad naših prizadevanj je predlog srednjeročnega plana, ki ga 
bodo še pred novim letom obravnavali vsi zbori skupščine in za 

katerega lahko rečemo, da je realno zastavljen, in da bomo čez 5 let 
lahko ugotavljali, da smo ga več ali manj uspešno uresničili. Po
nosni smo lahko na to, da so se osnutki planov obravnavali skoraj v 
vseh naših sredinah in da jih je med nami malo, ki ne bi vedeli 
zanje, in da ni predlogov občanov, ki jih v planih ne bi upoštevali. 
Zal ugotavljamo, da so potrebe še vedno večje od možnosti in da 
bo prihodnje še več oozornosti treba nameniti izboru potreb. 

Da smo precejšen napredek dosegli tudi na področju kmetijstva, 
je pokazala ena izmed sej vseh zborov skupščine, ki pa ni pozabila 
opozoriti na nekatere pomanjkljivosti, in probleme, ki jih bo po
trebno čimprej odpraviti. Izenačevanje socialnega varstva, invalid
sko zavarovanje, večja dohodkovna povezanost kmetov in ne na
zadnje pridelati toliko hrane na svoji zemlji, da jo bomo imeli 
dovolj zase, to so stvari, ki jim bomo morali v prihodnjem obdobju 
posvetiti več časa in tudi sredstev. 

Naši cilji v letošnjem letu pa niso bili le pozitivni gospodarski 
rezultati, premiki v kmetijstvu, obrti in družbenih dejavnostih, 
ampak smo se bolj kot kdajkoli prej obrnili tudi do vsakega posa
meznika — človeka. 

Tako se je sindikalna organizacija ukvarjala s ̂ problemom zaqo-
vitve socialne varnosti delavcev z najnižjimi osebnimi dohodki, prav 
osebnim dohodkom pa je bil tudi sicer namenjena široka javna 
razprava, kajti v tem času je bil že sprejet družbeni dogovor o 
skupnih osnovah za oblikovanje in delitev sredstev za osebne 
dohodke in skupno porabo. 

Prav občinski sindikalni svet pa je bil tudi tisti, ki je v letošnjem 
letu veliko časa posvetil organiziranosti delavcev ter inventivni 
dejavnosti, k boljšemu informiranja pa je precej prispevala tudi 
akcija „Tisoč delavcev — sodelavcev", v katero se je vključilo kar 
precej sindikalnih aktivistov. 

Verjetno lahko letošnje leto ocenimo kot leto najštevilnejših 
obiskov predstavnikov družbenopolitičnih organizacij in skupnosti 
v vseh sredinah. Prav rezultati tehobiskov so pokazali, da aktivisti v 
vseh teh sredinah še kako potrebujejo pomoč občinskih organizacij 
in da bo potrebno s to obliko pomoči še nadaljevati. 

To je del velike aktivnosti, ki smo jo in jo .šeizvajamo v naši 
občini in ki nam iz dneva v dan prinaša lepe uspehe, včasih pa tudi 
probleme, ob katerih se zamislimo in jih skušamo s skupnimi 
močmi urejati. Zato naj bodo letošnji novoletni prazniki delovni in 
slovesni hkrati, preživimo jih srečno in zdravo, da bomo v letu 
1981 še uspešnejši, še bogatejši. Naj se ob tem spet in spet spom
nimo na besede tov. Kardelja, ki so in bodo še aktualne za vsakega 
posameznika posebj in za vso skupnost. Naj jih zapišemo namesto 
čestitke: 

„SREČE ČLOVEKU NE MORE DATI NITI DRŽAVA NITI 
SISTEM NITI POLITIČNA STRANKA. SREČO LAHKO ČLO
VEK USTVARI SAMI TODA NE SAM KOT POSAMEZNIK, 
AMPAK SAMO V ENAKOPRAVNIH ODNOSIH Z DRUGIMI 
LJUDMI. V TEH ODNOSIH MORA SAMOUPRAVNO SVOBOD
NO OBVLADOVATI- SVOJE POSAMEZNE IN SPLOŠNE DRUŽ
BENE ODNOSE TER V USTREZNIH DEMOKRATIČNIH 
ORGANIZACJSKIH OBLIKAH TUDI DRŽAVO, SISTEM IN 
POLITIČNO STRANKO KOT INSTRUMENTE SVOJEGA SAMO
UPRAVLJANJA" V E R A 

Domžalska avtobusna postaja na 
magistralni cesti' ILjubljana -Celje se 
lahko „HVALI" s prelepo podobo avto
busnega voznega reda: Za žičnato 
mrežo te table je kup razbitega stekla; 
ne vem kateri štab je pojedel črke mest, 
kamor pelje avtobusj'o prostcmprcudar-
ku iz Bora narediš Maribor, če imaš 
zdrav duh se ti posreči iz črke S - na 
eni in B-ja na drugi strani sestaviti Mur
sko Soboto. O premnogih številkah brez 
kraja usmeritve pa lahko sanjaš zvečer 
preden ležeš spat, da ti popestri sanjski 

program črno-belih ovac. No, ko se 
pošteno načakaš se ustavi avtobus Sa-
pove znamke, iz njega se pokaže glava 
sprevodnika z mrkim glasom: „Prva 
postaja Vransko!" Torej nimaš vstopa, 
če hočeš na Trojane. Lahko si šteješ za 
odliko, če ničesar ne rečeš in molče 
čakaš dalje, a ne? Sicer pa čakajočemu 
pet alideset minut mine kot večnost, 

kajne? Ampak tudi meni se nasmehne 
sreča, glej ga zlomka že sem v toplem 
avtobusu. No, na Trojane i se že pride, 
kako pa zdaj nazaj? 

Čakati na Trojanah na avtobus v 
lepem vremenu v prijetni družbi dišav 
trojanskih krofov je idila,ampak samo 
toliko časa, da ne vidiš prvega na pol 
praznega avtobusa, ki jo „sopiha" 
mimo tebe. Ja dekle, pozor, opremljen 
je z oznako BRZI. Sicer pa, kje se boš 
prepričal,. da na Trojanah nima postaje, 
če pa avtobusnega voznega reda ni. Ko 
si sestaviš svoj avtobusni vozni red pa ti 
ga iz dneva v dan podirajo, kajti pripra
viti se moraš na pet do deset minutne 
zamude - na Vranskem imajo šoferji in 

sprevodniki „ta dolgo pavzo". V me
secu dni sc zgodi čuda stvari, tako sem 
marsikatero pikro s strani sprevodni
kov spravila v malho dobre volje, le da 
sem se peljala. 

Kako se imajo tisti, ki to potubirajo 
vsak dan? Kje stoje avtobusni vozni 
redi v Trzinu, na Viru . . . na Trojanah? 
Kakšno je dogovarjanje med Sap-Via-
tor-Tzletnik-Certus . . o voznih redih 
samih, mar vedo, da ima dan 24 ur? 

Milica Erčulj 

OBČANI PIŠEJO 

AVTOBUSNI 
VOZNI REDI - KJE STE? 

Ker me je pritegnil naslov tisoč delavcev - sodelavcev, sem si 
rekla: „Ej, ta bi bila dobra, da bi bila ena od tisočih," in pot pod 
noge . . . 

Verjetno sem ena od mnogih vezana na prevažanje z avtobusi, 
in zato ni čudno, da je moja Ahilova noga ravno v tem. Mesec dni 
sem bila vezana na relacijo Domžale—Trojane, pa sem imela obču
tek, da je to trajalo pol leta. No, no, lepo po vrs t i . . . 

SEKRETARIAT ZA OBČO UPRAVO OBČINE DOMŽALE 

o b j a v l j a 

prosta dela oz. naloge 

čiščenje in pospravljanje prostorov 

Delovno razmerje bo sklenjeno za nedoločen čas. Pismene prijave 
naj kandidati pošljejo 15 dni po objavi kadrovski službi upravnih 
organov in strokovnih služb občine Domžale. 



Ob koncu vsakega leta delamo obračune, povsod jih delamo: v 
gospodarstvu (to včasih bolj neradi), v vseh SIS (tem je lažje, ker 
že prej vedo, kam bodo' s presežki), obračun naredi gospodinja, 
tako sem sklenila, da ga naredim tudi sama, vendar ne v svojem 
gospodinjstvu (če veste, kakšne so učiteljske plače, že veste, koliko 
bo ostalo), zato se bom raje lotila kar delegatskega sistema in nekate
rih stvari v njem, ki jih ne poznate, ali pa jih poznate in še ne veste, 
kako zabavne so lahko. Ne bom naštevala, koliko odlokov je bilo 
sprejetih, kolikokrat smo „preganjali" gospodarstvo, za koliko 
odlokov sprememb odlokov smo glasovali, niti kolikokrat so dele
gati dvignili roko (če bi to sešteli, verjemite, da bi bila za vsakogar 
kar dobra rekreacija, če že ne kar tekmovanjejniti kolikokrat je 
kdo izmed predsednikov zborov rekel, da so pri 10. točki dnevnega 
reda. Skoraj nikoli jih namreč ni bilo manj, pač pa bi vas rada 
opozorila na nekatere bolj ali manj svetle in temne točke delegat
skega sistema, vam svetovala, kako se obnašajte v njih in ne nazad
nje: prihodnje leto stopamo v 7. leto, Ne dopustite, da bi bil naš 
delegatski sistem za nas in za vas tisto, kar je bilo za junaka filma 
Sedem let skomin, saj se ga spomnite, ali ne? 

Vendar mi nismo takšni! Mi v bazi (veste čisto zanesljivo, kaj je 
to?) pregledamo, preštudiramo, predebatiramo vsa gradiva, vse 
odloke, vse spremembe odlokov, poglobimo se v sleherno gradivo, 
pa ne samo to, mi smo tisti, ki vedno damo pripombe, mnenja, 
stališča in ne vem še kaj. . . Kdo pa je to, kje so? se boste morda 
vprašali in jaz vam bom odgovorila z verzi našega največjega pesni
ka: Sanje, zbežale ste, ko se je dan zazori I. . . 

Eni pa bodo rekli, da jer lahko zabavljati, naj se pa kdo izmed 
tistih (le katerih?) loti cele kuverte gradiva, v katerem ni niti 
enkrat, niti s kraticami omenjena sredina, iz katere izhajamo, 
potem pa naj bi šli celo na sejoŠriganas, kaj se dela tam. Mi smo za 
svoje. No, če bi bila vsaj enkrat omenjena naša sredina, vsaj enkrat, 
pa bi debatirali in razpravljali, da bi se kar kadilo, (smo vsi kadilci, 
v informacijo, da ne bo pomote!) A,da so nekatere stvari pomembne 
za vso občino? Morda, ampak mi se bolj zanimamo za nas, zato ne 
pozabite, omenite nas kdaj pa kdaj in debatirali bomo, najraje 
takrat, ko bomo kaj dobili. (Dragi tovariši, pozabili ste, da ste bili 
omenjeni med odsotnimi, le še enkrat preberite!) 

A pravite, da imam o seda j možnost predlagati točke za dnevne 
rede? Ja, kaj naj pa predlagamo, kc pa nimamo problemov, res jih 
nimamo, mal več tistega nam dajte, saj veste kaj, pa bo. 

Kaj pa delegatke, le kje ste se skrivale vse leto? Kobomodelali 
analize, bomo zanesljivo ugotovili, da se skoraj ne oglašate, pa 
tako veseli smo bili, ko smo ob volitvah ugotavljali, da so se dele
gatske vrste pomnožile z vami. Pa ne da ste doma preveč zaposlene 
z govorjenjem in se vam na sestankih ne da. Dajte, pokažite, kaj 
znate, pokažite, da niste samo doma „ta glavne", boste videle, 
kako bo mož bolj vesel, ko boste doma bolj tiho, mi pa še bolj, ko 
vas bomo slišali govoriti. Tako pa niti ne vemo, kakšne barve je vaš 
glas in na sestankih se slišijo samo tenorji in basi, sopranov pa ni in 
ni. Ste že slišale kdaj, da bi mešani zbor lepo pel, če v njem ni 
sopranov. Jaz še ne! 

Če ne gre brez listka, pa z listkom in na glas, da vas sliši vsa vas! 
Vendar pazite, da ne bo tako, kot je bilo zadnjič, ko se je neki 
delegat pri 10. točki dnevnega reda spomnil, da mora pri3. točki 
glasovati proti. . . 

Sicer pa so problemi, ki jih obravnavamo na sejah čisto nekaj 
posebnega, razprave pa še bolj. Ko človek pričakuje, da bo največ 
razprave, smo vsi tiho. Pa da ne boste mislili, da sem se tu spomnila 
na tisto razpravo o uvedbi ukrepa družbenega varstva v DO, kjer so 
kršili družbeni dogovor o delitvi OD. Kje pa? Edino prav, da ni 
nihče razpravljal, kdo pa ve, kdaj smo mi na vrsti? Tudi tisto je 
bilo zelo zabavno, ko je nekdo prišel kar z dokazilom, da plačuje 
vodarino za 9 mesecev skupaj, pa čeprav bi jo moral sproti. Pa mu 
nismo mogli dosti pomagati, kajti nekateri točno vedo, kdaj morajo 
oditi s seje. 

Gradiva je navadno veliko (Veste sami!). Prepričani smo, da 
vsega prebete, pa kljub temu še vedno prosimo, da poročevalci 
podajo kratke uvode, kajti človek nikoli ne vel Trikrat vam je 
dovoljeno ugibati, kdo je letos največkrat poročal in da ga malo 
pohvalimo, spada med najkrajše, kar pa za vse ne velja. Pomislite! 
Nekateri namreč mislijo, da doma ne preberete vsega gradiva, in 
vam vse še enkrat preberejo in povedo, pa še prav imajo . . . 

Ko smo že pri gradivih. Zadnjič (ne tako dolgo nazaj) se je 
zgodila neka stvar, o kateri sedaj razmišljajo člani komisije, ki 
delajo že več kot leto, v gradivih pa je pisalo, da bodo začeli delati 
prihodnje leto. 

Razprave pa tudi niso kar tako, dane boste mislili. Meni osebno 
je bila najbolj všeč tista, ko je pod točko o kmetijstvu "spravljal 
(brez listka, seveda) neki kmetovalec, ki jih je kar dobo „napel", 
žal so ga morali potem malo popravljati, pa je blišč njegovega 
nastopa kar malo zbledel, ampak nič zato. Povedati je treba, da 
imamo zelo malokrat možnost slišati tak govor, toliko problemov 
navrženih naenkrat v enem stavku, kratko in učinkovito! Le tako 
naprej delegat iz kmetijstva, ostali pa za njim, saj veste, hrana je 
naše glavno bogastvo . . . 

Ja, natančni pa ste, natančni. Kaj, samo ustni odgovor! Ne! Mi 
hočemo pismeno, pismeno, pa čeprav smo slišali ustno, kajti papir 
nekaj velja,kakor magnetofonski trak, i točno naj bo napisano, da 
smo mi vprašali, mi in nihče drug, ne pozabite! A, da je odgovor 
isti, nič zato, nič kar na papir, da bo v redu. Da bodo naši občani 
zadovoljni! Vse zanje, jpa čeprav jim tako in tako nič ne povemo. 

Ko smo že pri odgovorih, pa še kratko razmišljanje. Videti je, 
da na SlS-e bolj malo računate, kajti vprašanja, ki jih postavljate na 
občinskih skupščinskih zborih navadno spadajo na interesne 
skupnosti, posebno na eno. Me res zanima, koliko vprašanj imajo 
šele oni. če jih je pri nas za njih že toliko! Najbrž ne utegnejo na 
vse enakohitro odgovarjati, kajti nam odgovarjajo zelo hitro, saj 
veste, da ste čakali samo 2 meseca. Kaj pa je to proti večnosti, 
prosim lepo? 

Včasih vas pa ni, kar priznajte, posebno tistih, ki so med sejo v 
službi. Kar ne da se jim priti v skupščino. Saj res, ne morejo pustiti 
službe kar tako, zamenjave pa ni in. ni, ali pa je ne morejo i dobiti. 
Bi bilo zanimivo vedeti, kje dobijo zamenjave kmetovalci, kajti 
delo se tudi na kmetijah ne opravlja samo, sestanki pa so za njih vsi 
med delovnim časom, pa so še kar. živi in še razpravljajo včasih, vas 
pa ni in ni. Nekaterih kar po večkrat. Pa spet enkrat pridejo, pa jih 
spet parkrat ni. Verjetno imajo poseben sistem prihajanja, kajti v 
zadnjem času jih kar ni in ni. Morda se ne morejo odločiti, kdo bi 
šel, ker bi šla kar dva na sejo. Nič hudega, lahko vas pride tudi ver": 
bolje kot da ni nobenega! Ja, konference delegacij so pa čisto nekaj 
posebnega. Oni so šele reveži, saj imajo kar dve skupščini in največ
krat se odločijo, da ni nobene, se prihrani čas in denar, saj razume
te, sklepčni smo pa itak vedno, čeprav je treba potem delegate 
prositi, da ostanejo do konca. So pa tudi taki, ki se pokažejo in 
gredo, ampak to niste vi, kje pa! 

Ker pa imajo vse stvari svoje zaključke in sklepe, jih potegni-
mo še mi. Drugo leto bomo šli samo 12 x na skupščino in ne 
večkrat in če bo imel dnevni red več kot 20 točk, bomo šli pri 20. 
ven in konec. Vedno se bomo sestajali in pošiljali delegata, ampak 
samo enega, kar drugi jih naj pošiljajo več in gradivo bomo vedno 
prebrali, pa ne samo dnevnega reda in delegatskih vprašanj. To delajo 
slabši, mi bomo boljši od njih in borno razpravljali. Ja, prav ste 
slišali: razpravljali bomo in naša delegatka bo imela referat na eni 
od sej, govorila bo o naši vzorni povezavi z bazo, o našem povrat
nem informiranju, ki je najboljše in sploh naj. . . Le pazite se vi, vi 
razni predsedniki in podpredsedniki, sekretarji in sekretarke, niti 
ene seje ne bo, da ne bi vabili koga od vas, pa pripravite se, da nam 
boste kaj pametnega povedali. Januarja začnemo. Pa ne samo na 
sestanek delegacije, prišli boste na zbor delovnih ljudi in občanov, 
tam bomo poslej govorili o materialih za skupščino. No, morda se 
bomo včasih zadovoljili z razpravo na svetu. In da veste roke bomo 
dvigali samo takrat, če bomo prepričani, da je to potrebno, da je 
v našem interesu. Pa da ne boste pozabili upoštevati naših predlo
gov za sestavo dnevnih redov v prihodnjem letu, v njih so izraženi 
naši interesi in vsaj enkrat nas omenite, bomo bolj zadovoljni, pa ne 
le v seznamu odsotnih na skupščini! 

Prihodnje leto, prihodnje 7. leto bo prelomno, boste videli, 
delegatskisistem boponaši zaslugi deloval kot utečen stroj, dobro 
utečen stroj in naša baza, (zdaj že vemo, kaj je to!) bo z nami 
zadovoljna in sploh. V tem letu in malo manj kot pol bomo do
kazali (tako kot doslej!), da vemo,kaj je to delegatski sistem in da 
smo sami kovači svoje sreče in sreče naše socialistične samouprav
ne družbe! 

OSA 

DRUŠTVO INVALIDOV DOMŽALE ZELI SREČNO NOVO 
LETO 1981 VSEM OBČANOM! 



KRAJEVNA SKUPNOST 
KRTINA 

Krtino sem obiskal proti koncu oktobra in takrat tudi pripravil 
radijsko oddajo „Naši kraji in ljudje". Zbralo se je kar precej 
Krtincev - žensk tudi tokrat ni bilo - s katerimi smo prijetno 
poklepetali o njihovem kraju in o vsem, kar jih trenutno teži, ozrli 
pa smo se malo tudi v preteklost, saj se običajno dogaja, da s 
starejšimi odhajajo v grob zanimive stvari, največkrat takšne, ki se 
ne bodo več ponovile, za kraj pa so zelo pomembne. Vsi navzoči so 
se ob srečanju precej začudili, da smo se sploh spomnili nanje, saj 
so menda vsi novinarji kar zapovrstjo Krtino prezrli. Prav zato 
zapišimo nekaj podrobnosti tudi v občinsko glasilo. 

J 
Predstavitev 

Poleg Krt ine, k i je /. novo cesto 
razdeljena na dva dela, povrhu pa 
še precej skrita za drevjem oz. 
gozdom, spadajo pod KS Krtina 
tudi obrobne vasi Brezje, Škocjan 
in Studenec, sem pa spadajo tudi 
hribovski zaselki Rača, Račni vrh, 
Žeje in Trojica. Skupaj prebiva v 
tej krajevni skupnosti okol i 650 
krajanov, ki so si poiskali kruh v 
domžalski in kamniški industri j i , 
nekaj pa se j i h vozi tudi v Ljublja
no. 

Tistega, ki Krtine ne pozna, 
presenetijo sorazmerno visoke hiše 
v samih Krt inah, k i od daleč kaže
jo , da so bi l i tu od nekdaj doma 
precej močni kmetje. Ko smo se 
pogovarjali o tem, smo zvedeli, da 
je nekaj kmetov sicer še ostalo, 
vendar pa precej manj, kot bi j ih 
lahko. Poleg tega j i h ovira tudi 
močvirni teren, k i je že od nekdaj 
zaviral razvoj teh krajev. Janez 
Jeretina meni, da je že skrajni čas, 
da se širša družba zavzame za meli
oracijo teh močvirnih tal, hkrati pa 
bi lahko naredili tudi komasacijo, 
to je , da bi zemljišča zložil i , kot to 
delajo drugod in bi lahko lažje in 
hitreje obdelovali to zemljo. Zave
dajo se sicer, da brez težav tega ne 
bi mogli izvesti, toda vsekakor bi 
bilo to zelo potrebno, saj bi hkrati 
lahko pridobil i nove površine za 
zidavo. Trenutno mladi lahko 
zidajo le po očetovih vrtovih, vse 
skupaj pa se večkrat konča v splo
šno nezadovoljstvo, saj delavcu 
smrdi gnoj z bližnje kmetije. Kot 
pa kaže, zaenkrat še niso našli 
skupnega jezika urbanisti in zemlji
ška skupnost. 

V krajevni skupnosti imajo tudi 
nekaj čez petdeset vikendašev, k i 
zaenkrat živijo s krajani v zadovo
ljivem sožitju, celo tako so se 
uspeli domenit i , da ne bodo kuri l i 
s premogom in kur i ln im oljem, da 
ne bi onesnaževali vode v kapni-
cah. Pritisk z domžalske strani pa 
je še precejšen, saj je ta del Morav
ske doline sorazmerno blizu in 
hkrati dovolj oddaljen, da si najde 
človek iz mesta nekaj miru. 

Predsednik sveta KS Krtina 
Andrej Majdič nam je pripovedo
val, da so v preteklih letih asfalti
rali nekaj pomembnih cest, nekaj 
celo v vasi Krt ina, čaka pa j ih še 
precej dela. 

V nekaterih vaseh bi radi tudi 
boljšo elektriko, posebno v tistih 
po hr ib ih, saj so ostalo rešili prav v 
zadnjih let ih. Vse premalo pa 

i m a j o telefonskih pr ikl jučkov, 
čeprav so vasi posebnega pomena 
glede splošnega ljudskega odpora. 

Kulturno življenje 
O Studencu in prireditvah v tem 

kraju so slišali tako rekoč že po 
vsej Sloveniji, čeprav ni nihče 
dobro vedel, kje bi lahko bil ta 
Studenec. Resnično je kulturno 
življenje v KS Krtina nenavadno 
živahno, zahvaljujoč kulturnemu 
društvu Miran Jarc, k i je prav lani 
s lav i lo tridesetletnico obstoja. 
Vsako leto, nam je pripovedoval 
eden izmed ustanovnih članov dru
štva Franc Marn, pripravijo po 
nekaj prireditev, poleg svojih iger 
pa povabijo v goste tudi druga 
amaterska in poklicna gledališča. 
Brez bratov Stražarjev seveda ne bi 
šlo, deluje pa še cela vrsta zagnanih 
kulturnih delavcev, k i so našli po 
delu v tovarni ali na polju smisel v 
večernem kulturnem delovanju. 

Ob tridesetletnici društva so 
izdali tudi l ično publikacijo, k i 
med drugim zgovorno pove tudi o 
največjem problemu tega gledali
šča, k i ie vrsto let delovalo dobe
sedno pod kozolcem, pozneje pa 
so predvsem s prostovoljnim delom 
pripravili primerno letno gledali
šče. Gre namreč za kul turn i dom, 
k i bi lahko že stal, pa nekateri niso 
bil i zanj, zato so iz temeljev za kul
t u r n i dom naredili mostovno 
tehtnico, k i jo uporabljajo le del
no. 

Kaj dosti več pa j ih nismo 
hoteli spraševati, saj kaže, da bo 
kul turni dom še nekaj časa ostal le 
pod kozolcem in pod mi l im 
nebom, buril pa bo duhove še vna
prej na obeh straneh. 

Sestanki 
Družbenopolit ično življenje je v 

KS Krtina razgibano predvsem v 
zimskem času ko ni tol ikodcla na 
polju, nam je pripovedoval Boris 
Demšar. Občani so še posebno 
aktivni, kadar vidijo, da se stvar 
resnično dotika njihovih težav, 
posebno v SZDL, sicer pa ne uteg
nejo sedeti po nepotrebnem na 
sestankih, kjer se samo govori, 
naredi pa nič ali zelo malo. 

Boris Demšar tudi meni, da v 
manj razvitem delu KS premalo 
gledajo na mlade, k i bi sicer ob 
boljših pogojih radi ostali na doma
čih kmetijah, a je premalo posluha 
za njihove težave. 

T u d i mladinska organizacija 
nima posebnih prostorov. Mladinci 

se zbirajo v šoli, imajo pa tudi 
svoje igrišče, kjer se veliko ukvar
jajo s športom, seveda le l jubitelj
sko. 

Zvečer smo na cesti srečali sku
pino fantov, med katerimi je bil 
najpogumnejši Franc Erbežnik. Ko 
smo ga vprašali, kam kaj hodijo 
mladi ob večerih, nam je zaupal, 
da največ v Domžale v disko. Med 
drugim pa smo tudi izvedeli, da se 
krt inski fantje ne boji jo konku
rence na sestankih z dekleti, saj so 
vsi po vrsti fesi in tudi nadvse 
korajžni, morda se razlikujejo od 
mestnih le v tem, da nosijo navad
ne kavbojke in ne tistih širokih kot 
v mestu, dekleta pa j i h imajo zara
di tega prav tako rade. Jim mora
mo že verjeti, če sami tako pravijo. 

Pogled nazaj 
Marsikaj zanimivega o Kr t in i in 

okolici iz nekdanjih dni pa je vedel 
povedati V ik tor Rems, sicer tudi 
predsednik krtinske organizacije 
Zveze borcev. Pripovedoval je, 
kako so hodil i delat v Ljubljano, 
seveda peš. Kar dobro je bilo treba 
stopiti, da so prišli v dveh urah pre
ko Ihana, Pšate in Sneberij v Ljub
ljano, tam pa j i h še zdaleč niso 
počakali z zajtrkom, ampak le s 
slabo plačanim delom. 

Tudi v Kr t in i in okolici so se 
nekdaj, posebno ob zimskih veče
rih, veliko ukvarjali s pletenjem 
slamnatih k i t . 

Zelo zanimivo pa je tudi bi lo, 
ko so vozili v Ljubljano in Dom
žale svoje pridelke. „Nekdaj smo 
vsa jajca znosili v Domžale, 'so se 
zasmejali prisotni, danes pa j ih 
sami tam kupujejo. Seveda nihče 

več ne vozi mleka in jajc nakolc ih 
v mesto. Tudi to je ostalo le še ko t 
trpek spomin na čas pred drugo 
svetovno vojno, ko je bi lo še hudo 
za zaslužek. Viktor Rems je bil 
nekdaj tudi godec. Na svatbi je 
p r e n e k a t e r o pametno uganil. 
Takole je pripovedoval o primeru, 
kako je silil nekega svata jesti. 
„Več je j , j u t r i tega ne boš ime l ! " -
„Saj b i , pa sem že tako sit, da bom 
vsak hip poč i l . " - „Pa malo daj v 
žepe!" — „Saj b i , pa imam že vse 
polne." - „Pa nesi nekaj domov!" 
mu je svetoval godec Viktor . — 
„Saj b i , pa me je sram, ker sem že 
t r ikrat . " — Tudi ta bolj ali manj 
resnična šala z ohceti dobro pripo
veduje o nekdanjih časih. 

Na koncu pa nam je še zaupal, 
da so se večkrat stepli s fanti s 
Prevoj, kar tako, za šalo, za t r im, 
bi rekli danes. Še danes menda ne 
upajo v Krt ino. 

Kako naprej? 
Pravijo, da bi radi naredili še 

marsikaj novega, od boljših cestnih 
povezav, do večjega števila telefon
skih prikl jučkov in do boljše elek
tr ike, kjer je še niso posodobili. 
Vsekakor pa bi bilo treba čimprej 
urediti zazidalno področje, da se 
ne bi zidalo tako kot do sedaj. 

Zavedajo se, da so stari časi 
mini l i in da je napredek odvisen 
samo od njih samih. Prepričani so, 
da j im bo še marsikaj uspelo. 
Navsezadnje j im prav kul turno 
življenje v krajevni skupnosti daje 
dovolj moči in vzpodbude, da 
bodo kos tudi drugim nalogam, pa 
naj bodo še tako naslonjeni na 
lastne sile. j v a r i Sivec 

LITERARNI VEČER 
V DOMŽALSKI ČITALNICI 

Našega največjega pesnika Fran
ceta Prešerna se ponavadi spomni
mo vsako leto ob slovenskem 
kulturnem prazniku 28. februarju 
To je dan, ko je moral v prerani 
grob človek, ki ima neizmerne 
zasluge za kulturni razvoj našega 
naroda. 3. december pa nam 
običajno vsako leto mine kot vsak 
drug navaden dan in le malokdo se 
spomni, da se je na ta dan France 
Prešeren rodil Letos pa je 3. 
december vendar marsikoga vzpod
budil, da je oživil spomin na 
pesnika, saj obhajamo 180. oblet
nico Prešernovega rojstva. Obletni
ca žal mineva bolj v znamenju 
stabilizacije, saj so tam, kjer so se 
je spomnili, počastili spomin na 
pesnika bolj skromno, marsikje pa 
so kar pozabili na častitljivi jubilej, 
kar smo lahko zvedeli celo iz 
kritičnih besed javnih občil 

Med tistimi, ki so na skromen, a 
prisrčen način počastili pesnikov 
spomin, so bili člani Skupine 
ljubiteljev gledališča pri ZKO 
Domžale in učenca domžalske 
Glasbene šole, ki so pod okriljem 
občinske zveze kulturnih organiza-
ciljpripravili v čitalnici domžalske 

knjižnice literarni večer Prešernove 
poezije na sam dan obletnice 
pesnikovega rojstva. Marina Rugelj, 
Toni Horjak in Bogdan Oso lin so 
prebrali nekaj najlepših Prešerno
vih pesmi, kista jih z glasbo 
povezala pianist Tadej Vasle in 
kitaristka Irena Končina. Poslušal
cev sicer ni bilo veliko, a tisti, ki so 
prišli, so zbrano prisluhnili in 
mlade izvajalce nagradili z aplav
zom 

Literarni večer je ena od oblik 
kulturne dejavnosti, ki ima prihod
nost prav v takih prostorih, kot je 
čitalnica. Zato lahko upamo, da 
nam ne bo treba čakati spet 
častitljivih obletnic, ampak bomo 
že kmalu pozdravili nov literarni 
večer, morda srečanje s pesnikom 
ali pisateljem ob predstavitvi njego
vega dela. 

TOMAŽ BOLE 



PA SAJ NOVE STAVBE DA TI GNOJ 
TO JE V ZRAK IN VSO 
KOT ZAKLETO: HITIJO, KLOAKO 
VEDNO ZNOVA VSE HITREJE * 
VSAKO LETO V ZRAK MIRNO NOVA 
SE TI STRLE, CEV POZIRA: 
V STARO KOMAJ CE TI DUŠA 
SPREMENI SPREMLJAMO NE DA MIRA, 
IN GA ZE 'MORIJO' KOLIKO VSE 
NIKODER NI. STARIH BAJTIC, TO JE STALO 
TU JE ZATE KAR JIH JE - REČEM TI 
INVENTURA, SREDI NAŠIH — NE MALO. 
JO PREBERI NAM KER PA SE 
NAS OBČAN! DOM2AL TA ČAS 
KAKŠEN BIL IZ ČASOV NACRTI 
JE LETOS PLAN, STARIH IZUMLJAJO 
KAKŠEN KAZAL SE OSTAL'. ZA NEKAJ LET, 
SE JE SVET, TAKO V CENTRU PRAV VERJETNO 
KAKŠEN NASE MESTO JE DA .KRTI ' 
KAŽE SE NOVE STAVBE DAJO TALE 
OBET. PRIDOBI, NAM OBET: 
A PREBERI VESELO CESTE VESF.L LAHKO 
NAJPREJ ZDAJ, PREKOPAVAŠ, SI TI OBČAN, 
KAJ BILO GRADBENIK SI CE CESTE DA -
JE ZA NAZAJ: POL2EV - T I ! NASLEDNJI PLAN! * ZRAVEN SE NEUMORNIH 
NOVO SOLO GRADI KRTOV TEH 
SMO DOBILI KRI2ISCE, SE V MENGŠU 
VENCLJA PERKA KI OD ROK NAJDEŠ 
SRED' DOM2AL, NAM PRAV - V ZAVRTEH, 
KJER OTROCI NE GRE KJER Z BRZINO 
UMNI, CILI ZDI SE, POLŽJO - SILNO 
BODO ZNANSTVENIK' DA IZVAJALEC PLAN PRESEGLI 
POSTAL'. IŠČE SO OBILNO; 
VSE POGOJE PREMOG, NAFTO TO BILO JE 
TAM IMAJO, AL' KAR 2E. KOT ZAKLETO, 
DA SI ZNANJE SMO DOMŽALE DELALI SO 
PRIDOBE, PREKOPALI CELO LETO! 
TO KOŠTALO SI PO DOLGEM * 
RES NI MALO, IN POČEZ, 

* 
A JE GLAVNO, KO OČITNO Z NOVIM STROJEM 
DA ZA VSE SMO GA. . ., 

VSI DOM2ALČANI 
VSE DRUGAČ' 

SMO DOBILI 
SMO GA. . ., 
VSI DOM2ALČANI DELAL SE NAM 

SOLO NOVO, ZARES! BO KARTON! 
Kl RESILA TO SO REKLI * * PRI BONAC: 
NAS SKRBI NOVO CEV NE LE VEC ZA PlSKAV 
BO DOM2ALCANE SMO ZDAJ BON. 
NAM MLADE DOBILI, RES DOBILI SO 
RES ZA LEPO KI ODPLAVLJALA NOV STROJ, 
VRSTO DNI . . . BO GNOJ, KI KARTONE 
SO TE2AV TO PA SMO SE DELA, 
PRI TEM NAHODILI TOVARNA PA 
IMELI V BLATU, ZE ZAL TAKOJ -
ŠOLNIKI BROZGI, NI SUROVIN 
IN PA SE KDO. DA JE JOJ! IMELA. 
ENI HITRO ZDAJ OOMZALCAN VELIKA SE 
SO ŽELELI MIRNO SPET TOVARNA TAM 
PLAC IZPRAZNIT! POJDES BREZ DANES NAM 
PA NI SLO! STRAHU KOSATI: 
TAM NA TJA V ,SOBICO' MNOGO, MNOGO 
SREDI TEH SEDET. MOGLA BI 
DOMŽAL NE BO NAM KARTONA 
USPEHA SO TOLKLO TI DATI. 
IMELI - MAL' NAZAJ, VSI ZBERIMO 
SAJ SE KOT BILO STAR 
DANES JE TO SEDAJ. PAPIR, 
TAMKAJ STA DANES ŽE KI LEZI 
GOSPODARJA NAM, JE STANJE PO HlSl, 
- KAR DVA. TAKO, PA BO 



mm 
PRI , B O N A C U ' 
M I R , 
D A N E B O D O 
M I Š I 
S N E D L E 
V S A K R Š N E 
. S O L A T E ' , 
K I SE O D 
P A P I R J A , 
K O T P O P L A V A 
V S E P O V S O D 
Z A L N A M 2E 
R A Z Š I R J A . 
V S O , S O L A T O ' , 
K A R J O JE , 
O D D A J O B Č A N 
P O S L E J 
T J A Z A 
S U R O V I N O , 
D A N E B O D O 
ŠE N A P R E J 
S T A L I -
K O T T O Z I M O . 

* 
N O V A Z E 
N A M T E Č E Z D A J 
PO C E V E H 
N A M V O D A , 
V S I 
P O Z D R A V L J A M O 
J O N A J , 
J E P R I P R A V L J E N A 
P O S O D A : 

T O T I J E 
R A D O S T I 
Z D A J ! 
V E S E L J E B I R T O V 
Z D A J N E 
M I N E , 
Z A D O S T N E Z D A J 
SO S U R O V I N E , 
S A J J I M 
D R U Ž B A 
K O N Č N O D A L A 
O B I L O N U J N E G A 
JE 
R E P R O 
- M A T E R I A L A ! 
V O D N I 
Z N A N 
O D V E K O M A J -
J E B I R T O V 
N A Š I H 
O B I Č A J ! 
J E V N A Š E M 
Š P O R T U 
N O V O T O , 
D A T O V A R I Š I 
. Š P O R T A Š I ' 
S I L N O S K R E G A L I 
SE N A Š I . 
T U L E D A M 
T I 
N A V P O G L E D , 
K O T S E D A N J O S T 
R IŠE 
Š P O R T A N A Š E G A 
Z A L E T . 

V S A K K D O R D A N E S D R U G J E , 
T E K A , M E Č E , S K A Č E , K J E J I H N A J T I 

N A J I M A Z A P L A Č A T ' 
V S A J D V E , N I H Č E T O 
K E R D R U G A Č E N E V E . . . 
V E C N E G R E R A Č U N 
- N A J M L A D E N I Č N E P O P L A C A N , 
P L A C E . Z A M O T A N I 
V S A K D O B I , V O Z E L , 
K I SE M U L J U B I R A Z V E Z E N A J 
P L A C I D V E ! D R U Ž B A , 
A D R U Š T V A , K I G R E Š N I 
K L U B I , JE K O Z E L . 
V S A K D O B I L Z A V S E T A K E 
N A J B I A N O M A L I J E , 
N A T A N K O O N A N A J 
K A R O B Č I N S K O P L A C A , 
- B A N K O . R A Č U N 
A T I Š P O R T N I K I N A J P O K R I J E . . . 
Z A R E S , V M I N U L E M 
K O T PA N I JE L E T U 
LE PRI N J I H P R E P I R 
V N A V A D I , R A Z B U R I L 
V S I PO D O L G E M P O S E B E N 
- I N P O Č E Z V O B Č I N I 
K O T PES I N M A Č E K M I R : 
- S E I M A J O R A D I . A L ' R A S T I 
R E K E N A Š E T O V A R N A , 
Z A S T R U P I L I A L ' R A S T I 
S M O O B I L O K R O M P I R 
L E T O S S I , JE G L A V N O 
LE K A J B O M O V P R A Š A N J E , 
V V I N U K I SE 
P I L I , P O K A Z A L O 
C E V E C V O D E N I K O T 
P R A V E N I . V S A K D A N J E ! 
Z A N A T U R O N A M E N G E Š K E M 
S K R B P O L J U 
JE T A K A , Z G R A D I L I 
KI O B R A T 
SE K A Z E I N C A S 
N A M S E D A J , Z A U S T A V I T 
D A N A R A V I B I L J E 
POT J E - R A K A T A K R A T . 
Z A L N A M BO P O T L E J PA 
Z A T O - B I L O 
A K D A J ? J E M N O G O : 
S S V O J I M K A N A L I 
D E N A R J E M I N C E S T E , 
O D B A N K E C E V I Z A V O D O , 
V T R Z I N S K I H E L E K T R I Č N I 
SO M L A K A H , V O D I 
L J U B L J A N C I , SO N A Z A L O G O . 
L J U B L J A N K E , Z A T O R E J SE 
Z G R A D I L I D A N E S 
SI B A J T E , R E Š I T E V 
O B Č A N I , L J U D J E P O N U J A : 
Z D A J H O Č E J O L E K N A M 
V R T C E , JE T R E B A , 
Š T A C U N E I N L E K N A M 

B A N K E , JE N U J A . 

G A R A Ž E I N R E S D A 
V S E , 
K A R O B L J U B I L I 

P O M E M B E N V S E , 
K A R O B L J U B I L I JE T U D I K R O M P I R 

SO J I M SO M A Š I N E , 
P R O D A J A L C I . D O S E Ž E N 
T E Z V I T E L I S I C E JE M I R : 
I N P L A Š N I SO V P R I H O D N J E 
Z A J C I , R A Z V I J E 
P O S K R I L I SE O B R A T SE 

N A P O L J ' 
Z A F A R M A C I J E , 
K E M I J E ŠE B O L J . 

V I Z V O Z U 
B L E S T E L A 
J E O B Č I N A 
C E L A ! 
U S P E H U T E M U 
N E V E SE 
B O T E R : 
V E C V E N 
J E Š L O , 

K O T Š L O 
JE N O T E R . 
N I T O V A R N E 
JE M E D 
N A M I , 
K I Z G U B O 
D A N E S 
ŠE I M A , 
B I L O B I , 
K R A S N O P A C , 
C E S A M I 
N A P A K E 
I Z V A Ž A L I 
B I T J A , 
K J E R D O L A R J I 
SO D O M A : 
K V I Š K U 
P L A C A 
B I U Š L A ! 

D A K U R J A V E 
B I I M E L I , 
D A B I SE 
N A T O P L E M 
G R E L I , 
D A B I Š L O 
V A M 
V S E N A B O L J E , 
D A B I I M E L I 
P R A Š E K , 
O L J E , 
D A L I C E N C O 
B I D O B I L I 
I N T E D E N 
V E S V O Z I L I . 
D A B I L I B I , 
Č I L I , Z D R A V I , 
D A N A M I Z I 
B I B I L O 
V E Č K R A T 
K O T 
D O Z D A J 
M E S O , 
D A D E N A R 
SE N A M N O Ž I , 
T O V A M 
U R E D N I K 
Z E L I . 
Z A Z D R A V J E 
V A Š E 
D V I G A M 
' G L A Z ' , 
S R E Č N O 
V A M Z E L I 



Na podlagi 162. člena zakona o davkih občanov (Uradni list 
SRS, št. 21-224 /74 , 3 9 - 4 6 8 / 7 4 , 5 - 1 8 0 / 7 6 , 1 0 - 3 8 1 / 7 6 , 
31 — 1393/76 in 8—483/78) izdaja uprava za družbene prihodke 
občine Domžale 

P O Z I V 
k vložitvi napovedi za odmero davkov občanov 

za leto 1980 za zavezance, katerim se odmerjajo davki po preteku 
leta in za leto 1981 za zavezance, katerim se odmerjajo davki 
vnaprej za tekoče leto. 

Napoved je treba vložit i do vkl jučno 3 1 . januarja 1981. 

Napoved za odmero davkov morajo vloži t i : 
za leto 1980: 

1. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega opravlja
nja obrtnih in drugih gospodarskih dejavnosti, katerim se davek 
odmerja po dejanskem dohodku, o dohodkih doseženih v letu 
1980. 

2. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega opravlja
nja intelektualnih storitev, katerim se davek odmerja po dejan
skem dohodku, o dohodkih doseženih v letu 1980. 

3. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz avtorskih pravic, 
patentov in tehničnih izboljšav, katerim se davek odmerja po 
dejanskem dohodku, o dohodkih doseženih v letu 1980. 

4. Zavezanci davka na dohodek od premoženja in premoženjskih 
pravic o dohodkih doseženih v letu 1980 z oddajanjem stano
vanjskih ali poslovnih prostorov, garaž in počitniških hiš v 
najem, kakor tudi o dohodkih doseženih z oddajanjem oprem
ljenih stanovanjskih prostorov. Poziv velja tudi za zavezance, ki 
so dosegli dohodek od premičnin (motorna vozila, stroj i , 
oprema, i td.) z oddajanjem v najem. 

5. Zavezanci davka od premoženja - na posest gozdnega zemljišča 
za leto 1980. Napoved morajo vložit i občani, ki se po določbah 
zakona o kmetijskih zemljiščih ne štejejo za kmeta, če posedu
jejo več kot 0,5 ha gozdnega zemljišča in če njihov dohodek v 
letu 1980 presega 20.000 dinarjev oziroma skupni dohodki vseh 
družinskih članov presegajo lo.ooo 
dinarjev letno na družinskega člana. 

6. Zavezanci davka iz skupnega dohodka občanov o dohodkih, 
prejetih v letu 1980. Napoved morajo vložit i občani, katerih 
skupen čisti dohodek v letu 1980 presega 294.000 dinarjev. 
Napoved vložijo: 

— Zavezanci iz 1. točke, ki imajo poslovni prostor, vložijo 
napoved pri upravi za družbene prihodke občine, na katere 
območju je poslovni prostor; ostali zavezanci, ki nimajo poslov
nega prostora pa pri upravi za družbene prihodke občine, v 
kateri imajo stalno prebivališče, če zavezanec nima stalnega pre
bivališča na območju občine, na katerem ga imajo njegovi dru

žinski člani, pa pri upravi za družbene prihodke občine, na 
katere območju imajo stalno prebivališče njegovi družinski 
č lani ; 

— zavezanci iz 2. in 3. točke pri upravi za družbene prihodke 
občine, v kateri imajo stalno prebivališče. Če pa zavezanec nima 
stalnega prebivališča na območju občine, na katerem ga imajo 
njegovi družinski člani, pa pri upravi za družbene prihodke 
občine, na katere območju imajo stalno prebivališče njegovi 
družinski člani; 

— zavezanci iz 4. točke, če gre za dohodke od nepremičnin, pri 
upravi za družbene prihodke občine, na katere območju nepre
mičnina leži, če gre za dohodke od premičnin, pa pri upravi za 
družbene prihodke občine, v kateri imajo stalno prebivališče; 

— zavezanci iz 5. točke pri upravi za družbene prihodke občine, 
na katere območju leži gozdno zemljišče; 

— zavezanci iz 6. točke pri upravi za družbene prihodke občine, 
na katere območju so imeli v letu 1980 najdalj stalno prebiva
lišče. 
Za leto 1981; 

1. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega opravlja
nja obrtnih in drugih gospodarskih dejavnosti, katerim se 
odmerja davek v pavšalnem letnem znesku za leto 1981. 

2. Zavezanci davka od osebnega dohodka iz samostojnega opravlja
nja intelektualnih storitev, katerim se odmerja davek v pavšal
nem letnem znesku za leto 1981. 

Napoved vložijo: 
— zavezanci iz 1. točke, ki imajo poslovni prostor, vložijo napoved 

pri upravi za družbene prihodke občine, na katere območju je 
poslovni prostor; ostali zavezanci, k i nimajo poslovnega prosto
ra, pa pri upravi za družbene prihodke občine, v kateri imajo 
stalno prebivališče. Če pa zavezanec nima stalnega prebivališča 
na območju občine, na katerem ga imajo njegovi družinski 
člani, pa pri upravi za družbene prihodke občine, na katere 
območju imajo stalno prebivališče njegovi družinski č lani ; 

— zavezanci iz 2. točke pri upravi za družbene prihodke občine, v 
kateri imajo stalno prebivališče, če pa zavezanec nima stalnega 
prebivališča na območju občine, na katerem ga imajo njegovi 
družinski člani, pa pri upravi za družbene prihodke občine, na 
katere območju imajo stalno prebivališče njegovi družinski 
člani. 
Napoved za odmero davkov je treba vložit i na predpisanem 

obrazcu, ki se dobi pri vratarju občine 
Pozivamo zavezance, da napovedi vložijo v roku, določenem v 

tem pozivu, ker bo za nepravočasno vložitev napovedi odmerjeni 
davek povečan za 10 % oziroma najmanj 100 dinarjev, zavezancem, 
ki ne vložijo napovedi pa za 20 "/« oziroma najmanj 200 dinarjev. 

OBČINA DOMŽALE 
UPRAVA ZA DRUŽBENE PRIHODKE 

UREDNIKOV STOLPEC 

Leto se naglo obrne, za nami pa je še eno leto izhajanja našega 
občinskega glasila. Mnogo se v enem letu zgodi na območju občine 
in dobršen del tega najde prostor tudi na straneh našega glasila. In 
ker glasilo SZDL občine Domžale izhaja za občane naše občine, je 
prav, da ob izteku leta napišem nekaj zanimivosti, ki bodo občane 
ne le zanimale, pač pa jih bodo morda tudi vzpodbudile za sodelo
vanje v prihodnje. 

Glasilo vsekakor ima ambicije, da povezuje zanimivosti, dogod
ke, poročila o uspehih (in neuspehih), podatke o življenju v DPO, 
krajevnih skupnostih, delovnih organizacijah, društvih in klubih, 
vzgojno-izobraževalnih ustanovah. Pa vendar teh ambicij ne bo 
moč uresničiti, če ne bo množičnega sodelovanja iz vseh sredin. Ne 
le pobude za članke, tudi sami članki naj prihajajo iz teh sredin; 
glasilo nima profesionalnih novinarjev, ki bi lahko z delom na 
terenu zaobsegli vse široko in zanimivo življenje v občini. 

Tista okolja, ki so že poskrbela za svojega dopisnika (ali pa 
imajo to srečo, da se je ,našel' sam) so v glasilu dobro in mnogokrat 
predstavljena. Drugi spet menijo, da je za njihovo obveščenost 
oziroma za obveščanje o njihovem delu dolžan poskrbeti nekdo v 
Domžalah. 

Pa o honorarjih. Honorarji resda niso taki, da bi se komurkoli 
splačalo pisati iz materialnih nagibov. Višina honorarjev se v brutto 
znesku giblje glede na kakovost in zvrst pisanja v znesku od l,oo do 
2,5o dinarja za vrstico, kar ob običajnih dolžinah člankov ne pre
sega sto ali nekaj sto dinarjev. Da ni treba prevečkrat opravljati 
administrativnega in bančnega dela, obračunavamo po dve ali tri 

številke skupaj. Sicer pa: v novem letu bomo honorarje nekoliko 
povečali, predvidevamo, da za 10 odstotkov. 

Uredniški odbor se sestane pred vsako številko .Občinskega 
poročevalca'. Na sejah se dogovorimo za članke, ki jih je potrebno 
glede na aktualnost časa, v katerem številka nastaja, še pripraviti. 
Vendar se zgodi, da včasih oni, ki obljubijo, da bodo članek pripra
vili, tega ne store in tako članek mnogokrat izpade, pa četudi gre 
morda za pomembne stvari. Pač ni nikogar, ki bi še utegnil v časov
ni stiski, tik pred zdajci namesto onih, ki so članek obljubili, pri
praviti. 

Marsikdaj je treba na objavo počakati: včasih štirinajst dni, 
včasih mesec, morda kdaj tudi več. Zgodi se nam, da imamo gra
diva preveč, to je toliko, da bi bili potrebni dve številki glasila. 
Posebna težava so dolgi članki, ki jih je včasih težko skrajšati, v 
dolgi obliki pa zanje ni prostora. Torej: kratki članki imajo mnogo 
več možnosti , da pridejo v številko takoj. 

Poseben problem je bilo dalj časa razpošiljanje glasila prek 
pošte. Ugotavljamo, da se je raznašanje v zadnjem času zelo izbolj
šalo. Kljub temu pa vnovič prosim vse, ki ne prejemate Obč in
skega poročevalca' ali ga ne prejemate redno, da to sporočite ali na 
Delavsko univerzo ali v INDOK center 

Ob novem letu želim vašega sodelovanja v večji meri, želim tudi 
podpisanih želja, mnenj, pritožb in pobud tako, da bo naše glasilo, 
Občinski poročevalec' še bolj naše, da bomo lahko rekli — naše 
glasilo na nek način urejamo vsi. 

UREDNIK 



Na svoji 39. seji 24. 11. 1980 je 10 TKS sprejel naslednji sklep: 
„Č/anek Prihodnost alpskega smučanja v Domžalah" objavljen v 16. 
številki Občinskega poročevalca na 16. strani je pisan dokaj ten
denciozno z netočnimi navedbami, zato je v naslednji 18. številki 
potrebno objaviti odgovor. Prosimo Vas, da naslednji odgovor 
objavite na iste mestu z isto velikostjo naslova, predvsem pa objavi
te tudi pisca članka, oziroma navedete organ društva, ki ga je spre
jel za objavo. 

Alpsko smučanje je resnično ena najbolj razširjenih športnih 
panog v Sloveniji in v. naši občini v obdobju 1976—80 uvrščeno v 
občinsko prioriteto. 

Financiranje dejavnoti panoge je bilo v skladu z višino sredstev 
TKS i ZTKO in ne pokriva potreb za redno delovanje v kvaliteti, še 
manj pa omogoča napredek v vrhunskem športu. Ni pa to krivda 
niti TKS niti ZTKO.Zavedati se moramo, daob eni najnižjih prispev 
nih stopenj za telesno kulturo v Sloveniji, ne mnrn biti drugače. V 
naši občini namenjamo le 0,31 % svojega brutto osebnega dohodka 
za telesno kulturo, medtem ko v Ljubljani 0,59 %. Dejansko name
njamo na občana letno 202 din, v Ljubljani pa 444 din. Ker v 
samoupravnih interesnih skupnostih nihče ne zna in ne sme tiskati 
denarja, ga tam ne iščimo več kakor smo ga tja dali. 

Pisec članka naj pa sodeluje v delegatskem sistemu telesne 
kulture v občini, pa bo lahko ugotovil naslednje: 
— da ni prvenstvena naloga društva, vzgoja tekmovalcev, ampak 

organiziranje množične dejavnoti in vzgoje strokovnih kadrov 
— da ni tragedija za društvo ali občino, če tekmovalec preraste 

njuno sredino in se vključi tja, kjer so večje možnosti za dosego 
vrhunskih rezultatov 

— da ni in verjetno ne bo kmalu gospodarstvo naše občine tako 
bogato, da bi za 50 cicibanov v enem društvu, enem kraju in 
eni panogi lahko prispevalo v enem letu 1.000.000 din 

— da nebo naša širša družbena skupnost (katere član je tudi pisec 
članka) podprla alpskega smučanja zato, da bi smučali otroci 
obrtnikov, ampak zato, ker je zdrav šport 

— da v naši občini nimamo kluba letalcev z zmaji niti dirkačev z 
avtomobili, imamo pa dobro razvita šolska športna društva, pla
ninstvo in druge, kjer se je možno udejstvovati v telesni kulturi 
za zelo, zelo malo denarja. 
Za zaključek pa upam, da bo ugotovil tudi, da so „odgovorni" 

za vrednotenje alpskega smučanja in ostalih panog, delegati skup
ščine TKS in ZTKO. Predsednik Skupščine TKS Maver Emil 

C E S T A L J U B L J A N A - MARIBOR V DOBU: 

KOLIKO ŽRTEV ŠE? 
Vsaka prometna nesreča nas užalosti, če pa je v njej umri ali bil 

huje poškodovan kdo od naših znancev, prijateljev ali sorodnikov, 
smo toliko bolj prizadeti. Obenem pa je vsaka prometna nesreča 
tudi ponovna priložnost, da se o razmerah na naših cestah ponovno 
pogovorimo, pa ne samo pogovorimo, temveč tudi kaj ukrenemo, 
da do takih in podobnih nesreč ne bi več prihajalo. 

Vsi smo udeleženci v prometu, 
od ot rok, ki se držijo rok svojih 
mamic, do učencev, k i sami hodijo 
v šolo in se še ne zavedajo vseh 
nevarnosti na cestah, pa kolesarji 
motorist i in avtomobil ist i , in ne 
nazadnje tovornjaki in vsi pravimo, 
da si prizadevamo, da bi bi lo na 
naših cestah č im manj nesreč. Pa si 
res? Držimo se prometnih znakov, 
zmanjšujemo hitrost, kjer je to 
potrebno, prečkamo ceste na pre
hodih za pešce, hodimo po levi, 
organiziramo predavanja, delavci 
prometne milice so neprestano v 
"Ccij i , pa so nesreče kl jub temu. 

Včasih pozabljamo, da je varnost v 
prometu v veliki meri odvisna tudi 
od razmer, kivladajona cestah, pa 
tudi od urejenosti same ceste in 
prav ob tem bi rada spregovorila v 
tem sestavku. Kajt i nekatere naše 
ceste so urejene tako, da samo s 
strahom čakamo, kdaj bo padla 
nova žrtev, da bomo lahko spet 
zahtevali, da se cesta uredi, pa 
večkrat le zahtevali, kaj t i je že 
tako, da za nekatere stvari pri nas 
ne najdemo denarja. 

Tak primer je tudi urejenost 
ceste oz. lažje bi rekla območja ob 
cesti, k i pelje iz Ljubljane v Mari-

PRESENEČENI SMO! 
Delavci v telesni kulturi smo bili presenečeni, ko smo prebrali v 

zadnji številki Občinskega poročevalca (št. 16), daje bilo v razpravi 
o osnutkih sporazumov in dogovora o temeljih planov napačno 
obrazložen osnutek oz. predlog Telesnokulturne skupnosti Domža
le za obdobje 1981-85. 

Na strani 62 „Pripombe in stališča iz javne razprave" jeza pro
gram Telesnokulturne skupnosti Domžale poudarjeno, da ne bi 
smeli angažirati prevelikih sredstev za investicije republiškega zna
čaja in za sofinanciranje velikih športnih prireditev. 

Obrazložitev: 
V predlogu samoupravnega sporazuma o temeljih plana Tele

snokulturne skupnosti Domžale za obdobje 1981—85, katerega 
• povzetek smo posredovali združenemu delu, krajevnim skupno

stim, ter družbenopolitični skupnosti Občine Domžale je zapisano, 
da predlagamo minimalni program investicij v katerem bo dana 
prednost objektom v krajevnih skupnostih, kjer teh objektov še 
nimajo, oz. bomo dokončali in vzdrževali objekte, ki se grade 
oziroma so že zgrajeni. Ves ta predlog se seveda nanaša na objekte 
v občini Domžale, torej ni bilo nikdar govora o investicijah republi
škega značaja. Delegat naše občine je na zadnji skupščini TKS SRS 
glasoval proti investicijam republiškega značaja. Delavci v telesni 
kulturi se dobro zavedamo, da mora biti program telesne kulture 

izdelan iz potreb tako združenega dela kot potreb uporabnikov kra
jevni skupnosti. Javna razprava je pokazala, da moramo v dani 
situaciji upoštevati prioritete tako v družbenih dejavnostih kot v 
celotnem gospodarstvu. Program Telesnokulturne skupnosti je bil v 
postopku javne razprave večkrat spremenjen, mnogo predlogov bo 
potrebno prenesti v naslednje srednjeročno obdobje. 

Prioritete v telesni kulturi pa so jasno izražene tako v dejavnosti 
(množičnost) kot v investicijah (vzdrževanje športnih objektov). 

Večkrat se je v javni razpravi zastavljalo vprašanje oz. tolmače
nje „se bomo p a č odrekli določenih programov oz. sredstev". 
Tako razumevanje odrekanj je napačno, ne vem česa se lahko 
odrečemo, če nečesa sploh nimamo. Vsi udeleženci v telesni kul
turi se bomo morali obnašati skrajno stabilizacijsko, če bomo 
hoteli uresničiti zastavljene programe, sredstva, ki pa jih 
bomo imeli, pa bomo morali pravilno izkoristiti. 

GORZA MARJAN 
— ~y 

bor v krajevni skuptwsti Dole. V 
prejšnjih letih smo dosegli vidne 
uspehe pri urejanju te ceste v kra
jevni skupnosti V i r ustavilo pa se 
je pri tovarni TOSAMA. Do tu so 
namreč urejene bankine, pa ploč
niki in kolesarske steze, od tu 
naprej pa ničesar. Skoraj ne mine 
leto, da na odseku ceste skozi Dob 
ne bi bi lo prometne nesreče, kjer 
so žrtve pešci in vsako leto več j ih 
je. Znano je , da je to eden izmed 
najnevarnejših odsekov na tej cesti, 
k temu pa veliko prispeva tudi 
neurejenost ceste. Cesta k l jub raz
l ičnim delegatskim vprašanjem v 
zadnjih letih ni doživela bistvenih 
sprememb, vsako pomlad sicer 
zakrpajo največje luknje, včasih 
celo zarišejo nove prehode, to pa je 
v zadnjih letih vse, če ne omeni
mo, da je svet za preventivo in 
varnost v cestnem prometu uredil 
prehod za šolarje, pa tudi tu se 
postavlja vprašanje. Lahko se nam
reč zgodi, da je v taki ali podobni 
nesreči poškodovan tudi učenec— 
prometnik, kdo bo tedaj odgovar
ja l , o tem se preprosto ne ali pa 
nočemo pogovarjati. 

Omejitve na cesti so sicer ozna
čene, pa kaj ko se j i h vozniki ne 
držijo, 'včasih so slabo urejeni pri
k l jučk i s stranskih cest, kar se naj
bolje pokaže ob konicah, ne naj
bolje pa je urejena tudi razsvetlitev 
ceste. Večkrat na tem odseku 
„dežura" tudi prometna milica in 
opozarja voznike na prehitro vo
žnjo, vendar včasih brez uspeha. Še 
posebno problematična pa je neu
rejenost pločnikov in kolesarskih 

stez, kar se še posebno pokaže v 
zimskem času, ko splužijo le 
glavno cesto, vsi pešci in kolesarji 
pa morajo hodi t i ali vozit i po 
snegu ali pa po cesti . 

O tej problematiki so govoril i 
tudi delegati skupščine krajevne 
skupnosti Dob na svojem zadnjem 
sestanku. V razpravi so poudari l i , 
da socializem gradimo tudi zato. 
da bi bi) naš delovni človek varen 
povsod, tudi na cesti, cesta skozi 
Dob pa to absolutno n i . 
Prav tako so svojevrstna prometna 
past tudi avtobusne postaje, k i so 
neprimerno urejene in prav v nji
hovi neposredni bl ižini je bilo že 
veliko nesreč. 

Zlasti je potrebno uredit i : 
— v srednjeročni plan moramo 

vkl juči t i ureditev pločnikov in ko 
lesarskih stez ob cesti Ljubljana— 
Maribor in sicer na območju od 
TOSAME do naselja Želodnik, 

— takoj je potrebno ponovno 
označiti najmanj t r i prehode za 
pešce in j ih opremiti s potrebno 
signalizacijo, 

— cesto je potrebno pravilno 
osvetliti, 

— u r e d i t i p ropus t potoka 
HUDO in odvodnjavanje meteor
nih voda, 

— urediti pr ik l jučke stran
skih cest na magistraln cesto, 

— postaviti dodatno potrebno, 
signalizacijo. 

Kajt i davek k i ga zaradi neure
jenih zadev plačujemo, je prevelik! 

Vera Vojska 



KALIMERO —PRILJUBLJENO 
SHAJALIŠČE MLADIH 

Komaj nekaj let je med nami, pa je tale Kal i mero že čisto naš, 
domžalski. Sele pet let je tega, kar je prišel v Domžale, pa se nam 
zdi, da je med nami že dolga leta. 

Posebej se je priljubil mladim, saj je njegov kiosk, ki ga ima v 
Kolodvorski ter prostorček ob njem, zlasti poleti priljubljeno shaja
lišče mladih Domžalčanov. 

IBRAHIMU ILIJAŠU je 38 let. Doma je sicer iz Tetova, venda 
je že vseskozi od mladega po svetu. Pravi, da so Domžale njegove 
zadnja postaja, saj so se Domžale in Domžalčani priljubili njemu, 
on pa — tako pravi, da čuti — tudi njim. Takole smo se pogovarjali 

^z njim. 

Koliko časa ste že po svetu? 
Doma sem iz slaščičarske družine, saj 

je tudi oče slaščičar in sem se slaščičar
skega poklica izučil pri njem. V družini 
je slaščičarska tradicija, saj je bil oče 
dolga leta slaščičar na Češkem in se je 
leta 1948 vrnil domov. Pot v svet sem 
zastavil že leta 1956. Najprej sem bil v 
Brežicah, Litiji, v Domžalah pa sem od 
leta 1975. Povedati moram, da bi začel 
delati v Domžalah že okrog leta 1970, 
pa je trajalo pet let, da sem dobil za 
kiosk vsa potrebna dovoljenja. 

Sprva nad mojimi prošnjami. na 
Biroju 71 niso bili ravno navdušeni, no 
kasneje, ko sem bil vztrajen, pa sem 
dovoljenja in ustrezna soglasja vendarle 
dobil. 

Domžalčani, če sodimo po obisku, 
vas imajo r a d i . . . 

Lepo so me sprejeli in reči moram, 
da sem pri Delavski univerzi in Kulturni 
skupnosti naletel na polno razumevanje, 
ko sem želel postaviti zunaj tudi nekaj 
miz in stolov. Omogočili so mi razširitev 
„vrta" za 12 kvadratnih metrov. 

Stranke sem si s primerno ceno in 
kulturno postrežbo takoj pridobil. Naj
več strank imam danes med mladimi . . . 

Poleti je pri vas prava gneča . . . 
Ne vem zakaj, toda za srednješolce 

sem postal prava zaščitna znamka, saj se 
pri meni zbirajo predvsem mladi do 20 
let. Včasih - zlasti poleti jih je naenkrat 
pri meni kar 100 . . . Velika gneča teh 
mladih je v redu, so pa nekateri, ki to 
oceno kvarijo, saj mi delajo škodo na 
opremi, cvetju . . . . 

Z mladimi torej nimate večjih 
težav? 

V glavnem nimam. Čudim pa se star
šem 13 ali 14 let starih fantov in deklet, 
ki so najhujši, saj mi ravno oni delajo -
če naj tako imenujem - določene 
nevšečnosti. 

Kako pa gledate vnaprej? 
Stanovanjski problem si bom moral 

urediti, še prej pa kupiti lokal. Nudi se 

priložnost v SPB-1, vendar nakupa ne 
bom zmogel, če ne bom dobil primer
nega kredita . . . 

Vsekakor sem svojo prihodnost 
usmeril na Domžale, saj se z občani in 
strokovnimi organizacijami dobro razu
mem. S svoje strani zagotavljam tudi 
vnaprej dobro izbiro, primerne cene in 
pa to, da bo lokal občanom na voljo še 
naprej od 7. do 20. ure. Odprto imamo 
ob sobotah, nedeljah in vseh praznikih, 
torej pri nas ni nikoli zaprto. 

Kaj bi kot novopečeni Domžalčan 
še želeli povedati? 

Predlagam, da tudi v Domžalah 
začnemo skrbnejc ravnati z odpadnimi 
surovinami. Poglejte, meni se nabere 
precej kartonskih škatcl, embalaže od 
jajc, pločevink, steklenic. Ker ni organi
ziranega sortiranega odvoza, gre vse v 
smeti. Skoda se dela, ali ne? 

V I - M A 

OBVESTILO 

Medobčinska samoupravna interesna skupnost za varstvo zraka 
občin Domžale in Kamnik seznanja lastnike gorilcev peči central
nih kurjav, da je skladno s sklepom skupščine občine Domžale bila 
dogovorjena cena s pristojnim organom za cene in serviserji goril
cev, in sicer: 
od 18 kW do 50 kW (15ooo do 43000 Kccal /h) - cena 500 din 
od 50 kW do 180 kW (43000 do 150000 Kccal /h) - cena 800 din 
od 180 kW do 500 kW (1 50000 do 430000 Kccal /h) - cena 1900 
din 
od 500 kW do 1200 kW (430000 do 1000000 Kccal /h) cena 
2700 din 

V gornjih cenah je zajeto generalno čiščenje in nastavitev goril
nika ter meritve izgorevanja. 
Servise opravljajo: 
SMREKAR Branko, Pristava 15, Mengeš 
ERJAVŠFK Stane, Robbova 16, Vir , Domžale 
VERSTOVŠEK Franc, Ljube Šercerja 4, Domžale 
ZABAVNIK Bogdan, Smarca 29a, Kamnik. 

Medobčinska SIS za varstvo zraka 

PAPIRNICA KOLICEVO 
UNIJA-PAPIR SERVIS 
Odkupujemo vse vrste starega papirja: 
— časopisni papir; 
— ostale vrste papirja, stari arhivi; 
— kartonski odpadki; 
— papirne vreče (cement, apno, i td.) ; 
— odpadne kartone iz valovite lepenke; 
— vse vrste mešanih papirjev. 
Papirni odpadki morajo bit i brez plastike, smol in katrana. 
Odkup se vrši vsak dan od 6. do 22. ure, izplačila pa od 6. 
do 14. ure. 

OGLAS 

Obveščamo cenjene stranke, da ne sprejemamo v strojenje kož 
od velikih živali, telečje pa samo do 10 kg surove teže. Odprto od 
7. do 19. ure, sobota od 7. do 15. ure. V nedeljah in praznikih je 
delavnica zaprta. 

GRČAR JANEZ in SIN 
Dragomelj 11, Domžale 

KRAJEVNA SKUPNOST PREVOJE 

RAZPIS 
DELOVNIH NALOG IN OPRAVIL TAJNIKA KRAJEVNE SKUP
NOSTI PREVOJE 

Razpisni pogoji: 
— srednja strokovna izobrazba 
— prednost imajo krajani KS Prevoje 
— zaposlitev je 21 ur tedensko od 1.1. 1981. dalje 
— opravila in naloge po 122. členu statuta KS Prevoje 
— rok za prijavo je 30 dni po objavi razpisa,velja do zasedbe,1 

Prijave pošljite na svet KS Prevoje, 61225 Lukovica. Vsa po-_ 
jasnila dobite med uradnimi urami v sejni sobi KS Prevoje v Šentvi-' 
du 16 pri Lukovici , in sicer ob ponedeljkih in petkih od 17. do 19. 
ure. 

Svet Krajevne skupnost Prevoje 

ŠKOFIC MARTINA 
OPTIKA - KAMNIK 

želi srečno in uspešno 
novo leto. 

. J 



Avtovlečno službo vršim na 
vseh relacijah N ON-STOP 

NOVAK Pavel 
Tovarniška 27 
Preserje, p. Radomlje 
Tel (061) 721-784 

NOVO - NON STOP - NOVO 
VULKANIZACIJA NA RODICI 

— vulkanizacija 
— montaža, demontaža avtoplaščev 
— centriranje koles 
se priporočamo ob vsakem času 

SMOLNIKAR Janez, Perkova 17, Rodica, Domžale 

TOZD Poljedeljstvo-Govedoreja 
|emona|l jubljana Domžale, Levstikova 39 

Objavlja prosta dela in naloge 
KV ELEKTRIKARJA 
v OE Mehanizacija - Mengeš 

POGOJ: KV elektrikar Z 2-letnimi delovnimi izkušnjami in odslu
ženim vojaškim rokom 
Nastop dela je možen takoj. 
Pismene prijave naj kandidati pošljejo v roku 15 dni od dneva 
objave na naslov: 
Agroemona Domžale, TOZD Poljedelstvo Govedoreja Domžale, 
I-cvstikova 39, 61230 Domžale. 

OBJAVA 

Sprejmemo natakarja z dokončano gostinsko šolo za delo v BI-
STROJU. 
Nastop po dogovoru. 

POZD „REPOVŽ" Domžale 

NOVO-NOVO-NOVO-NOVO-NOVO 
KOPIRNICA Ž IKO, Savska 1, Domžale, na dvorišču zadaj za 
prodajalno čevljev Borovo. 
- fotokopiranje na prozornem papirju 

fotokopiranje A / 4 in A / 3 format, pomanjšava iz A / 3 na A / 4 
fotokopiranje na papir z vašo f i rmo 
razmnoževanje 

- sortiranje 
vezava v razne mape. 

Delamo vsak dan od 7. do 14. ure. Se priporočamo - Jovanovic 
Z iko 

Sveže cvetje, lončnice 
šopki, aranžmaji 
poročni in nagrobni šopki 
druge žalne vezenine po naročilu 
sadike — čebulice 
VAM NUDI 
IN SE PRIPOROČA 

Ob novem letu želim veliko uspehov! 

CVETLIČARSTVO IN 
VRTNARSTVO 

61235 RADOML1E-PRESERIE, VA5KA POT 27 Tel. (051) 722-559 

Z A H V A L A 

Vsem, ki sočustvujete z menoj v teh težkih dneh, ko seje za vedno poslovil 
od nas moj dobri mož 

VIKTOR KOBILCA 

se najlepše zahvaljujem zlasti za osebne in pismene izraze sožalja, za toliko 
cvetja in vencev ter za tako številno spremstvo na njegovi zadnji poti. Po
sebno zahvalo pa sem dolžna dr. Cerarju, družini Tekavec, dobrim sosedom, 
vsem najinim prijateljem in znancem, pevskemu oktetu bratov Pirnat, gasil
cem za častno spremstvo in g. župniku za pogrebni obred. 

Domžale, 15. decembra 1980 
Žalujoča žena 1-cnic 

Z A H V A L A 

V 54. letu starosti nas je za vedno zapustil naš ljubljeni mož, oče in stari oče 

BURJA MIHA 
partizan RADO 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem, ki so nam 
pomagali V najtežjih trenutkih, darovalievetje in vence. Iskreno sc zahvalju
jemo za poslovilne besede tov. Avbclj Francu, Urankar Vinkotu in pred
stavniku Kemijske industrije Kamnik ter godbi in pevcem. 

Vsem še enkrat hvala, ki ste pokojnika spremili na njegovi zadnji poti 
Žalujoča: 

žena Francka 
in hčerka Dragica 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi naše ljube mame, stare mame, sestre in tete 

MARIJE K A V K A 
z Brda nad Ihanom 

se najtoplejc zahvaljujemo sosedom in vsem sovaščanom, ki so nam v težkih 
trenutkih kakorkoli pomagali, darovali cvetje, izrekli sožalje in jo pospremili 
na njeni zadnji poti. Posebna zahvala naj velja delovni organizaciji TERMIT 
za vso p o m o č , Krajevni skupnosti Ihan, ki je usposobila cesto za pogrebni 
sprevod, župniku za pogrebni obred, dr. Cerarju za zdravljenje v dneh njene 
bolezni in pevskemu zboru. 

Vsem še enkrat iskrena hvala! 
Žalujoči vsi njeni 

OGLAS 
Prodam dve leti staro za
mrzovalno skrinjo znamke 
Gorenje, 250-litrsko. 

Naslov: 
CAJHEN MARIJA 
Depala vas 45 Domžale 

V A ŽN O ZA UPOKOJENCE 

Vsakoletni področni sestanki upokojencev bodo v januarju in 
februarju po naslednjem razporedu: 
10. januar sobota ob 16. uri Osnovna šola Radomlje 
10. januar sobota ob 16. uri Osnovna šola Homec 
11. januar nedelja ob 8. uri Krajevna skupnost Lukovica 
11. januar nedelja ob 10. uri Krajevni skupnosti Šentvid—Prevoje 
20. januar torek ob 16. uri Gasilski dom Ihan 
24. januar sobota ob 16. uri Gasilski dom Jarše 
25. januar nedelja ob 8. uri Krajevna skupnost Blagovica 
25. januar nedelja ob 10. uri Osnovna šola Krašnja 

7. februar sobota ob 16. uri Osnovna šola Dob 
7. februar sobota ob 18. uri Krajevna skupnost Vir 

14. februar sobota ob 15. uri Dom upokojencev Domžale 
Na teh sestankih bodo upokojenci seznanjeni z raznimi infor

macijami ter lahko poravnali članarino, oni, ki še niso člani, pa se 
bodo lahko vpisali v društvo. Članarina in vse ostalo se ne poviša, 
pač pa bo društvo izplačevalo za 200 din višjo samopomoč onim 
članom, ki bodo imeli poravnane prispevke za leto 1981. 

Dalje obveščamo, da bomo v Domžalah gradili nad 40 stanovanj 
za upokojence. Prijave že sprejemajo društva upokojencev v 
Domžalah, Mengšu in Moravčah. V Mengšu smo kupili nekaj garso
njer, ki bodo vseljive za upokojence že proti koncu leta. Pisarne 
društev so odprte v Domžalah ob ponedeljkih in petkih od 9. do 
12. ure,v Mengšu pa ob četrtkih od 10. do 12. ure. 

Vsem upokojencem želimo srečno in zdravja polno novo leto 
1981! 

Društvo upokojencev 
Domžale 
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DO TOKO n.sol.o. 
Domžale, Kidričeva 1 
61230 DOMŽALE 

S svojimi TOZD: 
— Galanterija 
— Potovalni izdelki 
— Torbarstvo Maribor 
— Usnjar na 
— Maloprodaja 
— Commerce 

in DS Skupnih strokovnih služb 

Proizvodni program: 
Damske torbice, potovalne torbe, kovčki, 
aktovke, mape, pasovi, drobna galanterija, 
rokavice, izdelki iz reptilij-
Vrhnje usnje in usnjena podloga. 

Če želite biti oblečeni 
športno in elegantno 

nosite konfekcijo 
in pokrivala 

tovarne 
slamnikov in konfekcije 

UNIVERZALE 
DOMŽALE 

Izdelki so iz klasičnih 
in modnih materialov 

v različnih barvah 
in velikostih 

KOMUNALNO PODJETJE DOM2 A LE 
DOMŽALE. Ljub« Sereerja 4 

Priporoča svoje storitve 

Kolektiv čestita 

"M L I N O S T R O J " 
TOVARNA STROJEV 
DOMŽALE 

VSEM OBČANOM ČESTITAMO 

H E L I O S 

BARVE 

LAKI 

EMAJLI 

DEKSTRINI 

LEPILA 

UMETNE SMOLE 

JEDILNA IN 

TEHNIČNA OLJA 

— induplati 
JarSe 

So v vašem domu zavese, prti in garniture 
Induplati? 

Taborite v šotorih Induplati? 

Uporabljate koridorje in zračne hale 
Induplati? 

Torej nas že poznate kot fleksibilno 
delovno organizacijo, katere moto je 
nenehen razvoj — in kvaliteta. 

T O S A M A 
DOMŽALE 

VSEM POSLOVNIM PRIJATELJEM, DELOVNIM 
KOLEKTIVOM IN OBČANOM ČESTITAMO IN 
ŽELIMO MNOGO DELOVNIH USPEHOV! 

Živilski kombinat 

» Ž I T O « L J U B L J A N A 

POSLOVNA ENOTA DOMŽALE 

ČESTITAMO 

Papirnica 
Ko ičevo 

POŠTA DOMŽALE 

I z d e l u j e m o : 

raznovrstne papirje, 
navadne in specialne 
lepenke, 
več vrst sestavljenih 
kartonov, 
zlasti s premazom 
oplemenitene kartone 
za grafično embalažo 

O B R T N I K 
Mengeš 

O p r a v l j a : 

zidarska, ključavničar
ska, steklarska in parke-
tarska dela 

Priporoča svoje, usluge in 
čestita za praznik! 

IZVOZNO-UVOZNO 
PODJETJE 

SEMESADIKE 
MENGEŠ 

z delovišči: 
Semenarno in 
Drevesnico Mengeš 
Drevesnico v Radvanju 
pri Mariboru in 
Drevesnico v Tišini 
pri Murski Soboti 
nudi gozdno seme, sadike 

pogozdovanje in okrasne 
nasade ter storže za okras 
in se priporoča 

EMONA DO KMETIJSKA KOOPERACIJA, p.o. 
Domžale, Kidričeva 14 

z naslednjimi dejavnostmi proizvodnje in odkupom 
kmc'ijskih pridelkov, prodajalnami kmetijskega re-
promatcriala v Domžalah, Lukovici, Blagovici, Mo
ravčah, Kamniku, Komendi, Tuhinjski dolini, pospe
ševalno službo za pospeševanje zasebnem kmetijstva 
in Hranilno-kreditno službo se priporoča in čestita. 

T E K S T I L 
TOZD 

f i l c o. sol. o. 61234 Mengeš 

izdelujemo in prodajamo tehnične in iglaste filce ter 
sodobne talne obloge za pode. 
Delovni kolektiv čestita vsem občanom 
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T O V A R N A POZAMENTERIJE 

Mengeš 

Pridružuje se čestitkam in priporoča vse 
vrsta tkane elastike, svileno in najlon elasti
ko, tla stične in neelastične trakove, vrvice, 
trakove 

U 
DELAVSKA UNIVERZA 
D O M Ž A L E 

Radomlje 

proizvaja žagan les, jedilne 
in sedežne garniture 

Priporočamo proizvode 

Mengeš 

Uredimo vam kvalitetno opremo za 
trgovske lokale, hotele in gostinske 
obrate. 

Se priporočamo 

PRIPOROČA SVOJE USLUGE NA 
P O D R O Č J U I Z O B R A Ž E V A N J A , 
TISKARSTVA IN KNJIŽNIČARSTVA! 

AVTOSERVIS 
Domžale 

Čestitamo za praznik 

Nudimo servisne usluge 
na vozilih VVV, Volvo, 
popravljamo tudi vsa 
druga osebna vozila, 
tovornjake in avtobuse 

D O M Ž A L E 

MELODIJA MENGEŠ 

Čestitamo za praznik. 

Proizvajamo glasbene 
instrumente, zvočne notne 
table. 
Priporočamo svoje izdelke 

K naprOdok 
domialn 

Kolektiv 
delovne organizacije 

»NAPREDEK« 
Domžale TOZD PREHRANA 

TOZD OPREMOTEHNA 
TOZD GOSTINSTVO IN 
TURIZEM 

se priporoča na nakup vsakovrstnega potroš-
nega blaga v svojih prodajalnah širom občine 

0 • EKSPLOATACIJA 
P R E D E L A V A 
IN OPLEMENITENJE 
NEKOVIN 

" T E R M I T " 
D O M Ž A L E 
SPECIALIZIRANO PODJETJE 
ZA PROIZVODNJO 
LIVARSKEGA POMOŽNEGA 
MATERIALA 

h i d r o m e t a l 
nud 
ge 

svoje proizvode in kvalitetne uslu-

Kovinsko in strojno podjetje 

izdelava in montaža opreme za čistil
ne naprave komunalnih in industrij
skih odpadnih voda, 
izgradnja regionalnih vodovodov, 
preskrba s pitno vodo in odvajanje 
odpadnih voda skozi čistilno napra
vo 

INDUSTRIJSKI KOMBINAR 
"PLANIKA" KRANJ 
TOZD "MOJCA" LUKOVICA 

Priporoča svoje 
kvalitetne usluge 
in čestita 
za praznik 

Restavracija z garni hotelom 
"PRI KONSKU" Trojane - avtobusna postaja - parkirni prostor - domača in 
mednarodna kuhinja — krofi — zavitki — klobase — pečenice z zeljem — piščanci. 

Garni hotel — neprekinjeno odprt — 63 postelj (32 sob) prijetna zajtrkovalnica oz. 
prostor, ki je uporaben za sprejem zaključnih družb, za seje, sestanke poslovnih 
ljudi, primeren za poroke. Sončna terasa. 

Priporočamo se ! 

GOSTOM IN OBČANOM ISKRENO ČESTITAMO 

GIP "BETON" ZASAVJE 
TOZD OPERATIVA 
D O M Ž A L E 

Priporoča svoje storitve 
in Čestita /a praznik 

Z A V A R O V A L N I C A 
" T R I G L A V " 

Poslovna enota 
Mengeš 

Čestitamo za praznik 
in priporočamo svoje storitve 

GOZDNO GOSPODARSTVO 
D O M 2 A L E 

Priporočamo svoje storitve in čestitamo k 
prazniku 



NOVOLETNA NAGRADNA Rešitve nagradne križanke pošljite do 15. januarja v Uredništvo ..Občinskega 
poročevalca" Ljubljanska 94. Izžrebali bomo 5 knjižnih nagrad. 


